
 Tijdens de 12de editie van het Sportgala Peel en Maas op vrijdag 14 april waren er zes prijzen te verdelen. In aanmerking voor deze sportonderscheiding van de gemeente Peel en 
Maas komen de winnaars van de vier categorieën: talent, sporter, sportploeg en de bijzondere waarderingsprijs. De Gemeentelijke sporttrofee werd gewonnen door ruiter Henrik 
von Eckermann uit Kessel, die al eerder op de avond ook de prijs van Sporter van het jaar 2022 won. Henrik was op dat moment in Miami om deel te nemen aan een World Cup 
wedstrijd. Burgemeester Wilma Delissen-van Tongerlo reikte daarom de prijs uit aan An Verschoore, de vertegenwoordigster van Henrik. 
    Per categorie waren er drie genomineerden. Talent van het jaar 2022 werd schaker Siem van Dael uit Meijel. De Bijzondere waarderingsprijs 2022 ging tijdens dit Sportgala naar 
marathonloper Ricardo Geeraets uit Panningen. De Iedereen-Kan-Sporten-prijs van het jaar 2022 voor Noord-Limburg ging naar Sportinstituut Verhagen uit Venray. 
Zaalvoetbalteam Heren 1 van ZVV Beringe werd benoemd tot Sportploeg van het jaar 2022. Beeld: Jordy Strijbosch   
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 Handhaving gestart
    Gemeente Peel en Maas is het zat: caravans van 
woonwagenbewoners in de Heldense Bossen moeten weg
    Een groep woonwagenbewoners nam in september 2022 een perceel in De Heldense Bossen in gebruik om 
daar te demonstreren tegen het woonwagenbeleid. Inmiddels is de demonstratie voorbij en verblijven de 
woonwagenbewoners niet meer in het bos. De caravans staan echter wel nog op de locatie. Gemeente Peel 
en Maas wil de caravans nu weg hebben. In één van de woonwagens is dinsdagavond 18 april echter brand 
uitgebroken.

    In september demonstreerden woon-
wagenbewoners voor meer woonwa-
genstandplaatsen in Peel en Maas. De 
familie Raaymakers gaf destijds aan 
te demonstreren totdat de gemeente 
met een passende oplossing kwam 
voor het tekort aan woonwagenplek-

ken. Gemeente Peel en Maas besloot 
te gaan handhaven om het gebruik 
van het perceel te beëindigen. Daar 
staken de woonwagenbewoners een 
stokje voor door naar de rechtbank te 
stappen om het besluit te schorsen. 
De voorzieningenrechter heeft het 

bezwaar gegrond verklaard en het 
verzoek ingewilligd.

    Stalplaats
    De bezwaarschriftencommissie van 
de gemeente heeft het bezwaar 
behandeld en advies uitgebracht aan 

het college, dat uiteindelijk is mee-
gegaan in de argumenten. Daarom 
heeft de gemeente het besluit van 
oktober ingetrokken. Omdat toezicht-
houders op locatie hebben gecon-
stateerd dat het perceel niet langer 
wordt gebruikt voor een demonstra-
tie, maar als stalplaats voor caravans, 
opslag en nachtverblijf, heeft het 
college besloten te gaan handhaven. 
Dat er een handhavingsverzoek is 
ingediend en de gemeenteraad op 13 
december 2022 heeft ingestemd met 

een voorbereidingskrediet voor de 
uitbreiding van vijf woonwagenstand-
plaatsen, worden ook als argumenten 
aangevoerd om het gebruik van het 
bosperceel te beëindigen. Tegen dit 
besluit kan beroep worden ingesteld 
bij de rechtbank. De brandweer van 
Panningen moest echter dinsdag-
avond op locatie komen wegens een 
brand in een woonwagen. De oorzaak 
van de brand is niet duidelijk. Er zijn 
geen gewonden gevallen.    

 Winnaars Sportgala   
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 Van Hoek van Holland tot Den Helder

    Marc Peeters uit Egchel neemt deel aan 
kitesurftocht van 130 kilometer
    Marc Peeters uit Egchel neemt dit jaar deel aan de Hoek Tot Helder, een 
kitesurftocht van 130 kilometer van Hoek van Holland tot Den Helder 
die wordt georganiseerd door de Hartstichting. Marc, die zelf hartpati-
ent is en leeft met een pacemaker, streeft ernaar om 2.000 euro op te 
halen, dat gaat naar onderzoek voor de ontwikkeling van een kunstma-
tig hart.

    Sinds 2012 sukkelt Marc Peeters met 
hartproblemen, die er uiteindelijk 
voor zorgden dat hij in het ziekenhuis 
belandde. Op het moment dat hij op 
de intensive care kwam te liggen, had 
hij nog maar een hartslag van 20 sla-
gen per minuut. “Omdat ik jarenlang 
marathons liep, heb ik een extreem 
sporthart ontwikkeld. In ruststand was 
mijn hartslag normaalgesproken 30 
slagen per minuut. Het is natuurlijk 
extreem gevaarlijk om daar onder te 
zitten. Ik kreeg dan ook van de profes-
soren het advies om geen duursport 
meer te doen. Dat was een domper 
voor mij, ik viel in een zwart gat.”

    Uitlaatklep
    Zijn gezondheid ging met ‘ups and 
downs’, waardoor hij in 2015 een 
pacemaker kreeg. Sindsdien zijn 
de klachten verdwenen. Langdurig 
intensief sporten is echter onmogelijk 

geworden. “Vroeger kon het niet lang 
genoeg, ik had sport nodig om te kun-
nen ontspannen. Nadat ik hartpatiënt 
werd, moest ik een pas op de plaats 
doen met sporten. Een paar jaar zocht 
ik de uitdaging in de golfsport, maar 
daar vond ik niet de sportieve vol-
doening waar ik naar op zoek was”, 
vertelt Marc. Omdat hij van de dok-
teren wel mocht wandelen, pakte hij 
vaak de auto om aan de Belgische 
kust de route met de benenwagen te 
vervolgen. Aan de kust kwam hij op 
het idee om een kitesurfcursus te gaan 
volgen. “Ik was 52 en op die leeftijd 
is het lastig om deze sport onder de 
knie te krijgen. Het is een vrij tech-
nische sport. Maar als ik iets wil, dan 
moet het ook gebeuren. Het heeft me 
bloed, zweet en tranen gekost en de 
instructeurs hebben veel geduld met 
mij moeten hebben, maar inmiddels 
ben ik niet meer van het water af te 
slaan en is het een verslaving gewor-
den. Zelfs in de winter ben ik op het 
water te vinden. Het is een ideale 
uitlaatklep. Mijn zoons hebben dat 
van mij overgenomen, de oudste is 
ook begonnen met kitesurfen en mijn 
andere zoon surft.”

    Inschrijven
    Inmiddels is Marc al tien jaar ver-
knocht aan de sport. Zijn passie wil 
hij nu combineren met een maat-
schappelijk doel: geld ophalen voor 
de Hartstichting, die dit jaar de zesde 
editie van Hoek Tot Helder organiseert. 
Dit is een tocht van 130 kilometer 
waarbij kitesurfers een route afl eggen 

van Hoek van Holland tot Den Helder. 
Met geluk kon Marc zich aanmelden 
voor dit evenement. “Ik speel al jaren 
met het idee om deel te nemen, maar 
het maximaal aantal inschrijvingen 
was steeds snel bereikt. Omdat ik zelf 
hartpatiënt ben en me maatschappe-
lijk en voor de wetenschap wil inzet-
ten, mailde ik de organisator. Hij heeft 
me uiteindelijk toch ingeschreven.”

    Doel
    Het doel is om 1.500 euro per persoon 
op te halen, Marc streeft ernaar om 
2.000 euro op te halen. Het geld gaat 
naar onderzoek voor de ontwikkeling 
van een kunstmatig hart. Hij zoekt 
nog donateurs die de tocht voor hem 
mogelijk maken. Het evenement vindt 
tussen 19 augustus en 5 november 
plaats. Vijf dagen voor de geplande 
datum volgt een bericht of het eve-

nement daadwerkelijk doorgaat. “Dat 
is natuurlijk afhankelijk van de wind, 
die krachtig genoeg moet zijn en rich-
ting land moet staan. Anders is het 
te gevaarlijk om te kitesurfen”, legt 
Marc uit.

    Hij verwacht in totaal zeven uur over 
de tocht te doen. “Je surft niet in een 
rechte lijn, waardoor je in totaal wel-
licht 160 kilometer afl egt. Om mezelf 
hierop voor te bereiden, zorg ik dat 
mijn basisconditie op orde blijft en 
ik elk weekend naar Zeeland ga als 
het waait. Ik probeer zoveel mogelijk 
meters te maken en gelukkig staat 
mijn vrouw achter mij. Het moeilijkste 
is om jezelf onder controle te houden 
op de golven van de Noordzee. Dat 
maakt de sport intensief. Lichamelijk 
kan ik dit wel aan, maar je bent ook 
afhankelijk van je materiaal. Daarom 

is het ook verplicht om een buddy te 
hebben, die in geval van problemen 
helpt. Die buddy moet ik nog vinden”, 
laat Marc weten.

    Indrukwekkend
    In totaal nemen vierhonderd kite-
surfers deel aan de tocht. Het levert 
volgens Marc een mooi plaatje op hoe 
deze groep langs de kust surft. “Het is 
indrukwekkend om te zien hoe vier-
honderd kites in de lucht hangen. Voor 
de deelnemers is het natuurlijk wel 
opletten dat we niet in andermans lij-
nen varen.”
    Doneren kan via www.hoektothelder.
nl op de pagina van Marc Peeters. De 
top drie sponsors maken kans op een 
gratis kitesurfl es van Marc.

    Tekst: Jeanine Hendriks

       

    Goede Doelenweek levert ruim 160.000 euro op
    De Goede Doelenweek, die eerder deze maand in heel Peel en Maas werd gehouden, heeft een totaalbedrag 
opgeleverd van 160.600 euro. Dat is bijna 5.500 euro meer dan vorig jaar en het hoogste bedrag sinds de start 
van de gezamenlijke Goede Doelenweek in 2016.

    Elk dorp heeft inmiddels uitgerekend 
hoeveel geld ieder fonds of iedere 
stichting afzonderlijk krijgt. Die bedra-
gen hangen af van wat de mensen 
hebben aangegeven op het formulier. 

Nogal wat mensen doneren echter 
een geldbedrag zónder het specifi ek 
toe te kennen aan één of meerdere 
fondsen.
    Hun donatie wordt gelijk over alle 

deelnemende goede doelen verdeeld. 
Het hoogste totaalbedrag kwam uit 
Helden (27.035 euro).
    Om doneren gemakkelijker te maken 
en omdat mensen tegenwoordig 

minder contant geld in huis hebben, 
maken steeds meer dorpen gebruik 
van een QR-code of automatische 
incasso/machtigingen.
    De organisatiecomités van de dorpen 
die deze optie aanbieden zien elk jaar 
een stijging van het gebruik van deze 
cashloze manier van doneren.   

HALLO Peel en Maas
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 Goedkoopste van de provincie
    Peel en Maas uitzonderlijk schappelijk voor 
toeristen
    In heel Limburg steeg de toeristenbelasting flink. In vergelijking met 2022 is een toerist in deze provincie 
gemiddeld 6,8 procent meer kwijt per nacht. In Peel en Maas valt het echter reuze mee: met 1 euro per nacht 
is het de goedkoopste van de provincie.  

    Iedere gemeente ontvangt van het 
Rijk een bedrag per inwoner, dat 
bestemd is voor het schoonhouden 
van bijvoorbeeld straten en natuur-
gebieden. Wanneer er veel toeristen 
op bezoek komen in een bepaalde 
gemeente, lopen deze kosten auto-
matisch op. Om dat te compenseren, 
heffen gemeenten toeristenbelasting, 
in de meeste gevallen per nacht dat 
iemand in de gemeente verblijft. 

    Verschillende tarieven
    De hoogte van deze belasting ver-
schilt per gemeente. Zij mag namelijk 
zelf bepalen of zij toeristenbelasting 
heft en hoe dat tarief berekend wordt. 
Landelijk gezien steeg de gemiddelde 
toeristenbelasting in 2023 ten opzichte 
van verleden jaar met 6,3 procent. 
Dat komt neer op een gemiddeld 
tarief van 2,16 euro per persoon per 
nacht. Verleden jaar was je als toerist 
gemiddeld nog 2,03 euro kwijt aan 
een nachtje buiten de eigen gemeen-
tegrenzen. De gemiddelde toeristen-
belasting voor een overnachting in 

Limburg ligt met 1,87 euro iets lager.

    Meer dan het dubbele
    Gasten die op bezoek komen in Peel 
en Maas, komen er echter beduidend 
beter vanaf: zij betalen slechts een 
euro per nacht. Daarmee is gemeente 
Peel en Maas samen met gemeente 
Nederweert de goedkoopste van 
Limburg. Ten opzichte van omrin-
gende gemeenten gaat het procentu-
eel gezien om een signifi cant verschil. 
In Horst aan de Maas wordt 1,55 euro 
per nacht belast aan toeristen, ter-
wijl een toerist in Venlo met 2,20 euro 
zelfs meer dan het dubbele kwijt is. 
Het verschil met Venray is kleiner, daar 
betaalt een toerist 1,30 euro voor een 
nachtje in de gemeente. De gemid-
delde stijging van 6,8 procent ten 
opzichte van 2022 in deze provincie 
is in lijn met de rest van het land. Het 
landelijk gemiddelde ging met 6,3 
procent omhoog.

    Koplopers
    De bedragen die worden afgetikt in 

deze gemeente komen echter niet 
in de buurt van de koplopers in deze 
provincie. Voor een overnachting in 
Maastricht betaal je 4,56 euro aan toe-
ristenbelasting, ruim 4,5 keer zoveel 
als in Peel en Maas. In Roermond 
ging de prijs ten opzichte van 2022 
met ruim 50 procent omhoog, naar 
een bedrag van 3,12 euro. De top drie 
wordt in Limburg gecompleteerd door 
gemeente Vaals, waar een toerist 2,65 
euro kwijt is per nacht.

    Daarmee komen de Limburgse 
gemeenten overigens niet in de buurt 
van de landelijke lijstaanvoerders. 
Bovenaan die lijst prijkt hoofdstad 
Amsterdam, dat een toerist maar liefst 
12,12 euro af laat rekenen. Daarmee is 
het de enige Nederlandse gemeente 
die meer dan een tientje toeristen-
belasting vraagt. Gemeente Ouder-
Amstel volgt met 9,35 euro en Utrecht 
moet het doen met 9,12 euro per 
nacht per toerist.

       

    Actievere rol nodig bij overheden en bedrijven
    Onderzoeksraad voor Veiligheid stelt dat betere 
bescherming tegen industriële uitstoot nodig is
    De gezondheid van omwonenden van industrie verdient betere bescherming door bedrijven, lokale overhe-
den en omgevingsdiensten, stelt de Onderzoeksraad voor Veiligheid. Lokale overheden en omgevingsdien-
sten gebruiken volgens de onderzoeksraad niet alle beschikbare middelen om de uitstoot van de industrie te 
verminderen en bedrijven te houden aan bestaande normen en regelgeving. Ook toetsen zij gezondheidsri-
sico’s niet systematisch en hebben zij niet altijd een compleet beeld van de uitstoot, zo wordt geconcludeerd.

    De bewijslast om aan te tonen dat een 
stof vanaf een bepaalde concentra-
tie schadelijk is, ligt bij de overheid. 
De onderzoeksraad stelt vast dat vaak 
een reactie vanuit de overheid uitblijft 
vanwege gebrek aan kennis, capaciteit 
en gevoel van urgentie. Ook weten 
overheden en bedrijven volgens de 
onderzoeksraad niet goed om te gaan 
met de zorgen van omwonenden. 
Geconstateerd wordt dat overheden 
en bedrijven vervallen in procedurele 
antwoorden zoals ‘het bedrijf voldoet 
aan de vergunning’. “Wanneer bewo-
ners of media de druk verder opvoe-
ren, reageren overheden en bedrijven 
wel, maar niet op de manier waardoor 
omwonenden zich gehoord voelen 
en hun bezorgdheid vermindert. Nog 

steeds komen de gezondheidsrisico’s 
dan niet in beeld en komt er geen 
nieuwe aanpak om risico’s beter te 
beheersen. Het wantrouwen tegen de 
overheid en bedrijven vindt hier zijn 
oorsprong”, zo stelt de onderzoeks-
raad.

    Conclusies en aanbevelingen
    Om zorgen bij bewoners weg te 
nemen, moeten bedrijven volgens 
de onderzoeksraad een actievere rol 
spelen bij het delen van kennis over 
hun uitstoot en het verlagen van de 
uitstoot. “Bedrijven hebben de verant-
woordelijkheid om inzicht te geven in 
de bijdrage van hun uitstoot aan de 
gezondheidsrisico’s van omwonen-
den.” Ook is er winst te behalen bij 

lokale overheden. “Zij moeten het hui-
dige stelsel van vergunningverlening, 
toezicht en handhaving beter inzetten 
om de gezondheid van omwonenden 
te beschermen.

    Hiervoor is een beter kennisni-
veau nodig om een gelijkwaardige 
gesprekspartner van de industrie te 
kunnen zijn, en een proactieve hou-
ding om de vergunning actueel te 
houden.” Ten slotte roept de raad de 
staatssecretaris van Infrastructuur 
en Waterstaat op om samen met het 
kabinet de lokale overheid te onder-
steunen met onder andere kennis, 
capaciteit en uitvoerbare, eenduidige 
wetgeving.

       

    Twee informateurs voor nieuwe coalitie Limburg
    Na het advies van onafhankelijk verkenner Schrijen heeft BBB Petra Dassen-Housen en Jan Schrijen voorge-
dragen als informateurs. Een motie met deze strekking is vrijdag 14 april in een extra Statenvergadering 
door een meerderheid van Provinciale Staten van Limburg aangenomen. De eerste gespreksronde startte 
maandag 17 april. 

    Hun opdracht is te werken aan een 
inhoudelijke verdieping van de samen-
werking tussen de partijen BBB, VVD, 
CDA, PvdA en SP leidend tot een coa-
litieakkoord. Daarnaast werken zij aan 
de ‘teamspirit’ tussen de beoogde 

coalitiepartners. Dat gaat over vertrou-
wen, elkaar iets gunnen en de bereid-
heid om een stabiele bestuurlijke 
koers uit te zetten voor Limburg. Petra 
Dassen-Housen is sinds juni 2019 bur-
gemeester van Kerkrade. Jan Schrijen 

was al verkenner van de formatie in 
Limburg. Hij stelde een coalitie voor 
van BBB, CDA, VVD, PvdA en SP. Het 
streven is om eind juni een coalitieak-
koord gereed te hebben en aan te bie-
den aan Provinciale Staten.   

 Mariagrot Meijel wederom 
slachtoffer vandalisme
    Het kerkhof in Meijel is donderdag 13 april wederom geteisterd 
door vernielingen. In de Mariagrot, een plek voor gelovigen om een 
kaarsje aan te steken, zijn kaarsen vernield en tegels besmeurd 
met kaarsvet. Een hard gelag voor het kerkhof, dat eerder ook al te 
maken kreeg met vandalisme.

    “Het is met name de emotionele 
schade die zwaar weegt”, vertelt 
Piet Schers, bestuurslid van de kerk. 
“Mensen komen hier om in rust een 
kaarsje aan te steken en hun dier-
baren te herdenken op het kerk-
hof. Dit soort baldadigheid zorgt 
voor onrust.” Een tijdje geleden 
werd de Mariagrot ook al getroffen 
door dergelijke praktijken. “Destijds 
werden er koperen vogels van de 
monumenten gestolen en ook is het 

geldbakje, dat gebruikt wordt voor 
de kaarsverkoop, in het verleden 
geplunderd.”
    De politie tastte toen en ook nu 
in het duister. Eventuele tips zijn 
welkom en kunnen aan het kerk-
bestuur worden doorgegeven. “We 
zijn bezig om onze beveiliging nog 
verder aan te scherpen, zodat we 
de volgende keer sluitend bewijs 
hebben. Triest dat dit nodig is, maar 
het is niet anders”, sluit Piet af.   
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‘‘Samen zorgen voor een

Persoo nlijk afscheid’’

fi enbosuitvaartzorg.nl
t. 077 308 28 33

samen met u zorgen
voor een waardig afscheid

www.janssenuitvaart.nl

Panningen

t. 077-3078642

Meijel | 077 466 41 41
www.uitvaartvandenboom.nl

geeft zorgvuldig vorm aan 
een persoonlijk afscheid, 
zodat jullie met een goed 

gevoel kunnen terugkijken.

24-uur bereikbaar

077 - 366 13 14
www.bobnoten.nl

Grubbenvorst | Horst | Velden

“Het is zoals het is.
We moeten het ermee doen.”

Na een leven dat gekenmerkt werd door eenvoud, goedheid,
bezorgdheid, eerlijkheid en liefde, is van ons heengegaan,

Ben, ós pap en opa Ben

 
Ben Willems

* Venlo, 23 augustus 1945          † Sevenum, 11 april 2023

echtgenoot van 

Hilde Willems - van Herten

     
Rotterdam	 Loes	en	Jeroen

Valkenswaard	 Jan	en	Susanne	
	 	 Luuk	

Correspondentieadres:	Sint	Rochusstraat	5,	5993	AS	Maasbree

Het	afscheid	heeft	in	besloten	kring	plaatsgevonden.

Voor 	A l t i jd 	B i j zonder 	U i tvaartzorg

Vuul te vruuj hebbe weej aafscheid genome van ozze kameroad

Theo van den Beuken
Weej zalle ‘m altied blieve misse.

Weej winse Mini, kinger en
kleinkiendje hiel vuul sterkte

Waese in dien hârt bewaars zalse noëits verleze

Bedroefd geven wij kennis dat onverwachts van ons is heengegaan

Frans Janssen

* Grashoek, 30 augustus 1940 †  Baarlo, 10 april 2023

echtgenoot van

Helga Janssen - Gross

Het afscheid van Frans heeft, geheel naar zijn wens, 
in besloten kring plaatsgevonden.

Voorste Horst 62, 5991 DL  Baarlo

Voor Asperge- Aardbeien en Groente-
planten - Fruitbomen en Klein Fruit 
naar Thijs Huys Langstr. 64 Horst-Hegel-
som Tel 077 398 3552

T.k.gevraagd land en tuinbouw Ma-
chine Ploegen frees spitmachine hark 
schudder mesttank kieper weibloter 
wieteg tractor enz 061907 6959

Blauwe bessenplanten €10,- per 60 lt. 
pot! Woe. en Zat. 9.00/16.00 uur Hay 
Aerts Broekhuizen Genenberg 21a 06-
53176260 Nu zelf gezond fruit KOOPJE!

Te koop gevraagd: vrijstaande of half 
vrijstaande woning in Helden, Egchel 
of Panningen, perceel 500-1000 m². 
Tim Pubben 06-51243876

COMPUTERPROBLEMEN ? Karel Heines 
Baarlo. Verdere info & tips: karelheines.
nl. 06 - 5096 2915

Te koop open haard hout op lengte 
(1.80M) € 250,- / m3 gekort € 300,- / 
m3 levering op bestelling 06 13061998

Wij bezorgen onze aardappelen gratis 
bij u thuis. Min 5 kg. Tevens uien te 
koop. Tel: 077-3078853
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 Grootste extreme metalband van 
Nederland speelt voor laatste keer in de 
regio
    Ondanks dat de extreme metalband Legion of the Damned alle uithoeken van de wereld heeft gezien, repete-
ren de mannen nog altijd in Panningen, waar het succes begon. Om hun familie, vrienden en kennissen nog 
één keer hun muziek te laten horen, speelt de band op 9 juni in Grenswerk in Venlo. Naar verwachting is het 
de laatste keer dat de band in eigen regio speelt.

    Het begon allemaal in 1990, toen 
Maurice Swinkels uit Venlo via Leon 
Pennings in contact kwam met Erik 
Fleuren uit Panningen. Metalmuziek 
was in de jaren 90 een bekend feno-
meen. Ook in Maasbree en Helden 
ontstonden verschillende metalband-
jes. Maurice en Erik speelden destijds 
beiden in een andere band, totdat ze 
elkaar ontmoetten. “Onze band is 33 
jaar geleden begonnen als hobby, die 
inmiddels uit de hand is gelopen”, zegt 
Maurice lachend. “Eriks vader was een 
drummer en had een garage die hij 
had omgebouwd tot repetitieruimte. 
Dat werd voor ons ook de plek waar 
we konden repeteren en waar we nu 
nog steeds gebruik van maken. Omdat 
we nog geen zanger hadden, besloot 
ik die rol op me te nemen. Eigenlijk 
deed ik drummen, maar daar was ik 
niet goed in”, vertelt Maurice.

    Eerste optreden
    In 1992 stond het eerste optreden op 
de planning, destijds nog betaald voor 
een krat bier. De heren klommen ver-
der op en wisten optredens te strikken 
in het buitenland. De eerste tour werd 
gegeven in 1994. “Erik was destijds 17 
jaar en zijn moeder maakte hem voor 
elk optreden boterhammen. Die nam 
hij in een zakje mee”, zegt Maurice 
lachend.

H     Wij hebben ervoor 
gekozen om alleen de 
leuke optredens te doen

    Ondanks dat de beloning voor een 
optreden werd veranderd van een krat 
bier in een geldbedrag, hebben de 
bandleden nooit hun werk gemaakt 
van hun muzikaal succes. “We zou-
den wel van de muziek kunnen leven, 
maar dan moet je alle optredens pak-
ken die je kunt. Wij hebben ervoor 
gekozen om alleen de leuke optre-
dens te doen. De Heldense kermis was 
bijvoorbeeld heilig. Voor dat optreden 
moesten we op tijd komen en daar 

zeiden we grotere shows voor af. We 
kwamen voor een habbekrats, maar 
we gingen ook graag een paar dagen 
zuipen op de kermis.”

    Het geld dat verdiend wordt in het bui-
tenland, gaat in een potje. Dat bedrag 
wordt gebruikt voor een aantal tripjes 
op locatie. “Als we in het buitenland 
spelen, zien we dat als vriendenweek-
end. We boeken extra dagen om ook 
wat van het gebied te zien. Dat kost 
de band niks, omdat we het beta-
len met het geld van de optredens. 
Bij elk geboekt optreden wordt onze 
werkplanning er wel bij gehouden 
en moet er verlof worden ingediend. 
Jaarlijks staan we op zeventien festi-
vals en touren we drie weken. Als we 
op tournee gaan, nemen de meeste 
bandleden onbetaald verlof.” In 33 
jaar mochten de heren verschillende 
landen over de wereld bezoeken. Een 
optreden in Libanon staat ze nog hel-
der voor de geest. “We waren de eer-
ste buitenlandse metalband die daar 
een optreden mocht geven. Er hing 
daar een aparte sfeer, onderweg zag 
je de kogelgaten in de gebouwen zit-
ten en liepen de soldaten over straat. 
Onze gitarist is niet meegegaan, hij 
vertrouwde het daar niet.”

    Nuchterheid
    Ondanks de optredens in het buiten-
land, is het succes de heren nooit naar 
hun hoofd gestegen. Nuchterheid is 
nog altijd één van de factoren waar 
de band bekend om staat. “We zien 
onszelf niet als een band die beter is 
dan anderen, we zijn altijd nuchter 
gebleven Ja, we zijn groter geworden 
dan we ooit hadden gedacht, maar 
als we op de grote podia staan, voelt 
het alsof we bij het meubilair horen. 
Af en toe moet je wel beseffen wat je 
bereikt hebt”, vindt Maurice. Als col-
lega’s vragen hoe het weekend was, 
reageren de heren daar ook nuchter 
op. “Bij de mensen vallen de ogen 
eruit als je vertelt dat je in het week-
end in Mexico bent geweest, maar ik 
moet toch weer naar mijn werk en de 

boterhammen verdienen op maan-
dag”, zegt Erik kalmpjes. In die 33 jaar 
is de formatie van de band meerdere 
keren gewisseld. Inmiddels is Harold 
Gielen uit Swolgen al sinds 2006 gita-
rist, nadat Leon uit de band stapte. 
Voormalig gitarist Richard Ebisch uit 
Helden en bassisten Twan Fleuren en 
Sjors Tuithof uit Panningen verlieten 
eerder de band door verscheidene 
redenen. In 2011 koos Twan er zelfs 
voor om uit het leven te stappen. “We 
hebben toen een nummer uitgebracht 
ter nagedachtenis aan hem. Het geld 
dat daarmee werd verdiend hebben 
we aan zijn kinderen gegeven.” 

    Laatste keer in eigen regio
    Inmiddels is de band uitgebreid met 
Fabian Verweij uit Nijkerk en Twan 
van Geel uit Tilburg en staat de acht-
ste release op het programma. Die 
wordt gepresenteerd aan het publiek 
op 9 juni in Venlo. Het wordt de laatste 
keer dat de band in eigen regio speelt. 
“Het was denk ik tien jaar geleden 
dat we in Maasbree hebben gespeeld. 
We kregen onlangs een aanvraag om 
op EGOpop te spelen, maar dat heb-
ben we afgezegd. In juni wordt echt 
de laatste keer dat we in de buurt 
spelen.” Desalniettemin is dat vol-
gens de bandleden wel een spannend 
moment. “Tijdens Wacken Open Air, 
het grootste metalfestival ter wereld, 
spelen we voor 80.000 mensen en 
hebben we minder zenuwen dan voor 
een optreden in eigen regio. Voor 
familie en vrienden optreden geeft 
een ander gevoel. Zij weten niks van 
onze muziek, waardoor je anders op 
het podium staat. Je krijgt het gevoel 
dat je je meer moet bewijzen.”
    Hoelang de heren hun muziekcarri-
ère nog voortzetten, is op dit moment 
onduidelijk. “Zolang we gezond blij-
ven, hopen we onze hobby nog jaren 
uit te voeren.”

    Tekst: Jeanine Hendriks   

“Vakmanschap is Meesterschap”

Wim was iemand van weinig woorden. 
Hij liet liever zijn technisch inzicht en vakbekwaamheid spreken.

Wim Schers
* Venlo, 20 oktober 1961 † Helden, 9 april 2023

Broer, schoonbroer, neef

 Huub en Tiny
  Kenny en Daniëlle
  Nick
 Albert en Carolien

Roggelseweg 73
5988 BN Helden

In kleine kring heeft het afscheid plaatsgevonden.
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Koningsdag in Peel en Maas
In diverse dorpen in de gemeente Peel en Maas wordt de verjaardag van de koning uitbundig gevierd. Op het 
programma staan diverse activiteiten zoals optochten, schminkmiddagen en spellen.

Stichting KacK organiseert op donder-
dag 27 april weer de koningsdags-
activiteiten in Panningen. Behalve 
voor kinderen is er ook voor ouders 
en grootouders het nodige te bele-
ven. Tussen 12.00 en 16.00 uur is 
het gebied rondom het Huis van de 
Gemeente en het Wilhelminapark de 
plaats van handeling. Je kunt je uitle-
ven op een springkussen, er is schat-
graven voor de kleintjes en knutselen 
in de knutselhoek. Ook zijn er pannen-
koeken met ranja. De kids van 12 jaar 
en ouder worden meegenomen in een 
exclusieve virtual reality belevenis: 
gamen met een VR-bril. 
Stichting Carnivora verzorgt een door-
lopende presentatie van door de stich-
ting opgevangen exotische dieren. Wie 
wil deelnemen aan de kleedjesmarkt, 
kan zich aanmelden via stichting-
kack@gmail.com Op deze kleedjes-
markt kunnen kinderen tot 12 jaar zelf 
hun gebruikte spulletjes verkopen. 
Ook de kleedjesmarkt duurt van 12.00 
tot 16.00 uur. 
Om 12.00 uur start in het 
Wilhelminapark een grote roofvo-
geldemonstratie, inclusief de moge-
lijkheid om foto’s te maken. Ook 
politiehondenvereniging Onze Vrije 
Tijd uit Helden is present. Tijdens deze 
demonstratie kijk je naar het speur-
werk van de honden, het appèl met 

gehoorzaamheidsoefening en het 
spectaculaire pakwerk. Deze demon-
stratie begint om 15.00 uur.

Baarlo
Stichting Kinderfeesten Baarlo orga-
niseert in Baarlo een kinderfeest. 
Het ochtendprogramma begint op de 
Markt om 10.45 uur met een ludieke 
opening, waarna om 11.00 uur de 
optocht begint. Met versierde fietsjes 
maken de kinderen, onder muzikale 
begeleiding van de fanfare in samen-
werking met de Brassband, een rondje 
door het dorp. De bewoners langs de 
optochtroute worden gevraagd hun 
woning te versieren.

Alle activiteiten vinden verder plaats 
op de Kasteelweide. Het middag-
programma, inclusief de kleedjes-
markt, begint om 11.30 uur en duurt 
tot 14.30 uur. Verder kan er gepick-
nickt worden (neem je eigen kleedje 
mee) en kunnen kinderen tegen een 
kleine vergoeding (met een stempel-
kaart) deelnemen aan Oud Hollandse 
spellen, waarbij deelname met een 
traktatie wordt beloond. Ook de 
Circusspeelplaats van ‘Onze Menno’ zal 
er zijn. Voor de kinderkleedjesmarkt 
kunnen deelnemers zich opgeven 
via het e-mailadres stichtingkinder-
feestenbaarlo@hotmail.com Op de 

Kasteelweide staan een stormbaan en 
springkussen opgesteld. De hele mid-
dag is er muziek te horen.

Meijel
Rondom het Alexanderplein in Meijel 
is er donderdag van alles te bele-
ven. Vanaf 14.30 uur vinden er ver-
schillende optredens plaats, door 
dans-, muziek- en sportverenigingen. 
Kinderen kunnen zich die dag laten 
schminken en zich uitleven op het 
springkussen of de stormbaan. Ook 
kan er een kijkje genomen worden bij 
materieel van de brandweer.

Beringe
Jeugdwerk Beringe (JWB) organiseert 
dit jaar weer activiteiten in Beringe. 
Om 10.10 uur start de Oranje-optocht. 
Alle Beringse kinderen kunnen hier 
aan meedoen met hun versierde fiets, 
skelter, bolderwagen en/of mooi ver-
kleed.
Om 10.00 uur wordt er verzameld op 
het schoolplein van basisschool Onder 
de Linden. Rond 10.45 uur eindigt 
de Oranje-optocht bij Beringe Buiten 
met de prijsuitreiking. Daar gaat om 
11.00 uur het programma verder met 
‘Rundje Beringe’. Met bijzondere voer-
tuigen gaan de kinderen kriskras door 
Beringe. Ook is er een springkussen en 
een schminkhoekje.

VVD-fractie wil versobering 
van afvalbeleid heroverwegen
De VVD-fractie krijgt geluiden binnen dat inwoners te maken 
hebben met overvolle containers en hun tuinafval niet kwijt kun-
nen. Dit omdat in november vorig jaar is besloten dat in november, 
maart en april het GFT-afval één keer in de twee weken wordt opge-
haald. De politiek partij vraagt zich af of dit een verstandige keuze 
is geweest.

In 2019 is besloten om in de maan-
den december, januari en februari 
niet één keer per week, maar één 
keer per twee weken het GFT-afval 
op te halen. Dat is volgens de VVD 
nog altijd een keuze waar de partij 
achterstaat, onder andere omdat 
het in deze maanden weinig snoei- 
en tuinafval geeft en het besluit 
door de inwoners werd geaccep-
teerd. Bij de vaststelling van de 
begroting 2023 stemde een meer-
derheid van de raad in om ook de 
maanden november, maart en april 
aan het lijstje toe te voegen. Daar 
zet de VVD nu echter haar vraagte-
kens bij. “Nu we halverwege april 
2023 leven, vragen we ons af of 

dit een verstandig besluit was en 
of de besparingen wel opwegen 
tegen de ongemakken van onze 
inwoners. We hebben namelijk 
diverse signalen ontvangen van 
frustratie en onbegrip van inwo-
ners met overvolle containers die 
hun tuinafval niet kwijt kunnen. 
Immers, in de maanden maart en 
april wordt er veel gesnoeid in tui-
nen en is het een goede tijd om het 
gras te verticuteren hetgeen zelfs 
in een bescheiden tuintje al voor 
veel groenafval kan zorgen”, aldus 
Teun Heldens van de VVD. De partij 
vraagt daarom aan het college of 
een versobering van de dienstverle-
ning heoverwogen kan worden.

Nederlandse Tuinbouwraad 
(NTR) stopt met Floriade
De Nederlandse Tuinbouwraad (NTR) heeft besloten met de wereld-
tentoonstelling Floriade te stoppen. Volgens de organisatie past het 
concept niet meer bij deze tijd. Door het uitblijven van bezoekers is 
de tentoonstelling financieel niet meer haalbaar. 

De Floriade in Almere trok veel 
minder bezoekers dan verwacht en 
is geëindigd met een miljoenente-
kort. Naar verwachting gaat het om 
een verlies van rond de 100 miljoen 
euro. In 2012 werd de Floriade in 
Venlo georganiseerd, wat een ver-
lies van 5,5 miljoen euro tot gevolg 
had. De eerste Floriade werd in 
1960 georganiseerd in Rotterdam. 
Sindsdien zijn er nog zes edities 
geweest. De tuinbouwraad heeft nu 
echter geconstateerd dat de consu-
ment andere keuzes maakt en daar-

door een bezoek aan de Floriade 
niet meer van zelfsprekend is.
Ook het organiseren van de ten-
toonstelling is complexer geworden, 
waardoor de kosten en de risico’s 
enorm zijn gestegen, aldus de NTR. 
Daarom is het voor een gemeente 
of regio minder aantrekkelijk om 
een Floriade te organiseren. De NTR 
gaat nadenken over een nieuwe 
manier om de Nederlandse tuin-
bouwsector internationaal onder de 
aandacht te brengen.

We staan niet altijd stil 
bij het woord ‘samen’

Maar het is een groot gemis
als ‘samen’ uit je leven verdwenen is

Divie 
Hermans – van der Kroon
Helenaveen, * 27 december 1938
Panningen, † 14 april 2023

echtgenote van

Bèr Hermans

Familie van der Kroon
Familie Hermans

Correspondentieadres: Dhr. B. Hermans
Schenskenweg 1 5984 NR Koningslust

De crematiedienst heeft donderdag 20 april plaatsgevonden.

Ik ben bijzonder dankbaar voor de lieve zorg die Divie heeft 
gekregen van de medewerkers van het Groen Kruis thuiszorg.
Ook de fantastische, attente zorg van kleinschalig wonen Vincent 
Depaul heeft Divie en mij bijzonder goed gedaan.
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Plan voor nieuwe inclusieve 
taalgids onderwijs gaat veel te ver

Het Landelijk Aktie Komitee Scholieren (LAKS) presenteerde vorige week een nieuwe taalgids voor het onderwijs. Op die manier wil zij bewerkstel-
ligen dat taalgebruik voor minder onderscheid zorgt op scholen. Zo zou een leraar de klas niet langer aan moeten spreken met ‘jongens en meis-
jes’, maar met ‘leerlingen’. De inclusieve taalgids van het LAKS zette veel kwaad bloed. Onder andere uit politieke hoek klonken vervolgens 
afkeurende geluiden. Heeft de politiek gelijk en gaat de ‘inclusieve taalgids voor het onderwijs’ inderdaad veel te ver, of is het goed dat er gekeken 
wordt naar de te gebruiken aanspreekvormen op scholen?

In het onderwijs leven op dit moment veel grotere 
problemen dan correct taalgebruik in de lessen, zo 
was een veelgehoorde reactie nadat LAKS de taal-
gids presenteerde. De gids zou een eind moeten 
maken aan het gebruik van ‘ongewenste termen’ 
die met onderwijs te maken hebben. Het gaat 
daarbij niet alleen over de aanspreekvorm ‘jon-
gens en meisjes’, maar ook termen waar volgens 
LAKS een negatieve lading aan kleeft. Als voor-
beeld halen ze ‘zittenblijven’ aan. Ze stellen voor 
om die term te vervangen door ‘doubleren’. Ook 
‘witte en zwarte scholen’ moet in de ban worden 

gedaan als het aan het het comité ligt, net zoals ze 
‘achterstandsleerling’ niet meer van deze tijd vindt. 
Genderaanduidingen moeten op termijn helemaal 
verdwijnen. ‘Hij/zij’ wordt in de gids vervangen 
door ‘die/diegene’ en een beroep als ‘brandweer-
man’ wordt ‘brandweerkracht’.
Verder kunnen scholen werken aan een genderneu-
trale aanduiding op de schoolpas en in de school-
administratie, zoals vermelding van een X in plaats 
van M (mannelijk) of V (vrouwelijk), vinden ze bij 
het LAKS. En is het registreren van het geslacht 
van de leerling überhaupt nodig, vraagt de scho-

lierenorganisatie zich af. Het voorstel van het LAKS 
kon op de nodige afkeurende reacties rekenen. Zo 
noemde Tweede Kamerlid Wybren van Haga de 
gids ‘een krankzinnig voorstel’ en pleitte hij er zelfs 
voor om de subsidie van LAKS per direct stop te zet-
ten. Ook Geert Wilders liet zijn afkeuring blijken. Hij 
noemde de gids vol inclusieve taaltips ‘knettergek’.

Hebben zij gelijk met deze felle reacties en gaat een 
inclusieve taalgids voor scholen inderdaad veel te ver, 

of is het misschien best een goed idee?

   

Pollbespreking
Het schooluniform moet worden ingevoerd in Nederland
In Nederland is het nooit echt traditie geweest: een schooluniform. Echter, in andere westerse landen zoals Engeland, is een schooluniform de 
normaalste zaak van de wereld. Zou de invoering van een schooluniform in Nederland ook een goed idee zijn? Pesterijen vormen één van de meest 
voorkomende problemen op scholen. Als iedereen dezelfde kleding draagt, is pesten op basis van goedkope of ouderwetse kleding verleden tijd. Of 
belemmert een uniform scholieren om zichzelf te kunnen zijn?

Marlies Christiaens vindt het een goed idee. 
“Iedereen gelijk en nooit nadenken over wat te 
dragen”, zegt ze. “Mijn kleinkinderen in Engeland 
dragen ook uniformen en het werkt perfect. Ze zijn 
er zelfs trots op. Voor mijn dochter werkt het ook 
prima, nooit gezeur in de morgen over kleren.” Ook 
Daphne Gokke is het eens met de stelling. “Ik zou 
het een goed iets vinden”, geeft ze aan. “Er kan 
geen onderscheid meer gemaakt worden op basis 
van kleding. De ene heeft merk kleding aan terwijl 
de ander kleding aan heeft van de kringloop! Maak 

dit uit? Nee, natuurlijk niet. Maar de jeugd zal er 
toch onderscheid in gaan maken. Bewust, maar ook 
onbewust. Dit is voor niemand fijn. Een uniform zou 
daar de oplossing voor kunnen zijn. Iedereen gelijk 
en niemand staat boven iemand anders.”
Susanne Werner Swinkels is het echter niet eens 
met de stelling. “Ik vind het een stom idee, ieder-
een moet vrij zijn in wie die is”, stelt ze. “Wat voor 
kleren je ook draagt. Arm of rijk, iedereen blijft 
gelijk en pesters moeten gewoon normaal doen.” 
Dorothé Gijsen-Verhaeg geeft aan dat een schoolu-

niform volgens haar niet de oplossing tegen pes-
ten zal zijn. “Dan vinden die etters wel een andere 
reden om iemand te pesten. Het wordt tijd dat de 
scholen niet meer wegkijken bij pestgedrag en dat 
ze hier meer tegen op gaan treden. Hier ligt trou-
wens ook een taak bij de ouders, om hun kinderen 
mee te geven dat niet iedereen even slank, groot 
en mondig is.”

   

Help mee dit nieuwsblad te verbeteren
Lezersonderzoek naar lokaal nieuws in HALLO
Wat is de lokale nieuwsbehoefte van inwoners in Peel en Maas? Op die vraag probeert Kempen Media, in samenwerking met Invior, antwoord te 
krijgen middels een lezersonderzoek. Daarbij kunnen we uw hulp goed gebruiken.

Dagelijks wordt er hard gewerkt aan een HALLO met 
een gevarieerde inhoud, die interessant is voor alle 
inwoners van Peel en Maas. Graag horen we van 
onze doelgroep of we in dat streven slagen en of er 
wellicht verbeteringen mogelijk zijn. Daarnaast richt 
HALLO zich steeds meer op een online omgeving, 
welke op dit moment bestaat naast de papieren 

uitgave. Is het bij u bijvoorbeeld bekend dat nieuws 
vaak al eerder op de website verschijnt dan in de 
papieren krant? Het onderzoek richt zich ook op 
de bekendheid van deze verschillende platformen 
onder lezers. 
Het hoofddoel van het onderzoek is inzicht krij-
gen in de nieuwsbehoefte van inwoners van deze 

gemeente. Om positieve veranderingen te bewerk-
stelligen, kunnen we niet zonder uw input. Geef 
uw mening door deel te nemen aan het onderzoek. 
Scan de QR-code op de achterpagina van deze uit-
gave en help met uw antwoorden mee aan een 
verbeterde versie van de HALLO.

   

Toekomst sociale werkvoorziening NLW blijft onzeker
Een nieuw toekomstplan voor sociale werkvoorziening NLW laat nog eventjes op zich wachten. Gemeenten Horst aan de Maas, Peel en Maas en 
Venray, de drie aandeelhouders van de NLW, concluderen dat de ambitie eerst verbreed moet worden.

Het uiteindelijke doel is helder: het bieden van 
meer opties voor mensen met een afstand tot 
de arbeidsmarkt, waarbij iedereen passend en 
waardevol mee kan doen. Om dat te bereiken is 
er echter een koerswijziging nodig bij de sociale 
werkvoorziening. Daar wordt door zowel vakbon-
den, dagelijks bestuur als politiek al geruime tijd 
op gehamerd. Om het doel een kans van slagen te 
geven, zoeken de drie gemeenten nu nadrukke-
lijk de samenwerking met lokale ondernemers en 
maatschappelijke instellingen, in de hoop dat men-
sen met een afstand tot de arbeidsmarkt daar aan 
de slag kunnen.

Daarmee lijken de drie gemeenten de koers die 
voorheen werd gevaren – het plaatsen van men-
sen met een afstand tot de arbeidsmarkt op één 
of twee centrale locaties – los te laten. Eind 2022 
werd al duidelijk dat de eerder vastgestelde stra-
tegie niet uitvoerbaar is. Nu is geconcludeerd dat 
de ambitie verbreed moet worden. De behoeften 
van de inwoners uit de drie gemeenten zijn daar-
bij het belangrijkste uitgangspunt. Iedereen moet 
mee kunnen doen, dat is het uitgangspunt van de 
opdracht die er voor de langere termijn ligt. De drie 
gemeenten maken daarom, samen met maatschap-
pelijke partners, verenigingen en ondernemers, een 

nieuwe start en stellen als doel om iedere inwoner 
een geschikte werkplek te geven. Of en op welke 
wijze NLW daar nog een rol in gaat spelen, is op 
dit moment nog maar de vraag. Op de korte ter-
mijn gaat de sociale werkvoorziening in ieder geval 
op dezelfde voet verder. De gemeenten spreken 
hiervoor financiële kaders af voor de jaren 2023 en 
2024. Op die wijze wordt er gestuurd op rust en sta-
biliteit in de sociale werkvoorziening. De komende 
maanden wordt met alle betrokken partijen gespro-
ken, zodat er voor de zomer meer duidelijkheid 
komt, in de hoop dat er tot een nieuwe koers en bij-
behorende planning wordt gekomen.

eens/oneens geef uw mening op facebook.com /peelenmaas

Dichter
Huub Oosterhuis is overleden, 
de theoloog en dichter van 
talloze liederen. Je hoeft echt 
geen vaste kerkganger te zijn 
om toch iets van Oosterhuis te 
hebben meegekregen in zijn 
gezangen. Wie kent niet het lied: 
‘Dit is de dag die de Heer heeft 
gemaakt en gegeven’.

Een echte meezinger sinds 
de eucharistieviering in het 
Nederlands gezongen kon wor-
den. Geen rijmelarijtjes maar 
doorwrochte gedichten op toon. 
Gelovig, maar niet meer zoals voor-
heen vaak voorzien van dikke dog-
matische uitroeptekens. Veel meer 
met vraagtekens. Oosterhuis was 
de voorman van de kritische zoe-
kende gelovige. Zeer velen vonden 
in hun gelovige ontwikkeling steun 
in zijn Bijbelse beeldtaal, die vaak 
sociaal geëngageerd was, zoals in 
het prachtige ‘Groter dan ons hart’.

Helaas was hij door zijn conflic-
ten op theologisch gebied ook een 
steen des aanstoots, zeker voor de 
bisschoppen. Zelfs zo dat zij beslo-
ten dat zijn liederen niet meer in 
de kerk gezongen mochten wor-
den. Jammer en overtrokken, want 
de worsteling van Oosterhuis met 
zijn geloof en met de katholieke 
kerk doet niets af van de schoon-
heid en de diepgang van veel van 
zijn teksten. Gelukkig hield lang 
niet iedereen zich aan dit vreemde 
verbod. Helaas wel Berne-media in 
de weekboekjes die wij iedere zon-
dag gebruiken. Hopelijk komt daar 
nu een eind aan. Blijkbaar moet 
iemand eerst sterven om in de offi-
ciële kerk erkenning te vinden. Ik 
ben echt niet weg van al zijn liede-
ren, maar dat hoeft toch ook niet.

Maar hoe gemakkelijk is het een 
groot aantal liederen op te noemen 
die tot zijn blijvende erfenis beho-
ren. Zelf zing ik graag ‘Zo vriende-
lijk en zo veilig als het licht’, waarin 
Gods liefde voor de kleine mens zo 
warm wordt bezongen. ‘De steppe 
zal bloeien’, dat prachtige hoop-
volle paaslied, dat zo passend is bij 
uitvaarten. En zeker ‘Het lied aan 
het Licht’, beter bekend als Licht 
dat ons aanstoot in de morgen. 
Huub Oosterhuis is gestorven op 
Pasen. Moge de dichter die steeds 
probeerde om iets van het grote 
mysterie te verwoorden, nu zelf in 
het licht van Gods liefde ervaren, 
waarover hij zo vaak zo prachtig 
heeft gedicht.

pastoor Peter van der Horst

Pastoraaltje

Poll
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Heeft u al eens gehoord van een bolle akker? Een bolle akker is een 
akker die bol is geworden doordat het land jarenlang is bewerkt. 
Iemand die het niet weet, zal het nooit opvallen. Toch is de bolle akker 
door de gemeente bestempeld als een heel belangrijk landschapsele-
ment. 

Niet dat de gemeente daar zich daar 
in het verleden ooit iets van heeft 
aangetrokken. Zo zijn er, bijvoorbeeld 

in Helden, hele woonwijken gebouwd 
op z’n bolle akker. De laatste jaren 
is het College van B&W echter van 

mening veranderd en mochten er 
opeens geen nieuwe ontwikkelingen 
meer plaatsvinden op deze plekken.
In de nieuwe omgevingsvisie zijn de 
bolle akkers zelfs bestempeld als zéér 
belangrijk. Als VVD vonden we dit 
onzin, maar helaas kreeg ons betoog 
geen meerderheid in de gemeen-
teraad. Ondertussen zien we dat er 

soms wél en soms níét nieuwe ont-
wikkelingen worden toegestaan. Op 
vragen die we hierover stelden kre-
gen we als antwoord dat er “een fout 
was gemaakt in de omgevingsvisie”, 
of dat “een nieuwe ontwikkeling de 
bolle akker niet verstoord”. Dit laatste 
is vreemd. Hoe kun je een bolle akker 
niet verstoren als er geen akker meer 

is, zeker als je deze zo belangrijk 
vindt? Feit is dat het lijkt op willekeur. 
Er zijn geen objectieve criteria. Met 
andere woorden: de gemeente steekt 
een natte vinger in de lucht en vraagt 
zich dan af: wat vinden we ervan? Wij 
kunnen het niet uitleggen u wel?

Paul Sanders

Bolle akker?VVD Peel en Maas

Eén van de belangrijkste taken van de gemeenteraad is het stellen van 
kaders: welke koers varen we met het gemeentelijk beleid? Al jaren-
lang dringen wij aan op het opnieuw vaststellen van dergelijke 
kaders, want de huidige kaderstellingen zijn echt achterhaald. 
Ondernemers blijven er zich op beroepen bij het aanvragen van ver-
gunningen. Hoogste tijd voor ander beleid.

Achterhaalde kaderstellingen geven 
ruimte om de overgrote varkenspo-
pulatie in onze gemeente nog eens 
extra te vergroten, terwijl de nood-
zaak om verkleining van de veesta-
pel steeds urgenter wordt. Eindelijk 

wordt de uitdaging opgepakt om 
nieuwe kaders te stellen op een aan-
tal beleidsterreinen. Het eerste ter-
rein dat aangepakt wordt is Ruimte 
en Economie. Hierbij moet de raad 
een heldere koers uitzetten voor de 

toekomst van natuur en landbouw. 
PvdA/GroenLinks vreest dat die hel-
dere koers er niet komt en dat de 
kaderstelling blijft steken in niets-
zeggende algemeenheden. Dat komt 
omdat de vragen die er werkelijk toe 
doen niet gesteld worden, waardoor 
heldere keuzes achterwege blijven. 
De vragen waarom het gaat, werden 
onlangs nog eens helder verwoord in 
een interview met de bestuursvoor-
zitter van de Wageningse Universiteit. 
Ze luiden als volgt: (1) Wil Nederland 

agrarische producten blijven expor-
teren, of eerder agrarische kennis? 
(2) Zien we dieren in de veehouderij 
als wezens met gevoel, bewustzijn 
en rechten, of zijn ze ondergeschikt 
aan de mens? (3) Gaan we landbouw 
en natuur scheiden of verweven? (4) 
Durft de politiek beleid te ontwik-
kelen ten aanzien van de voedsel-
keuzes van de huidige consument, of 
niet? Voor een heldere koers is het 
nodig dat de gemeenteraad duidelijke 
antwoorden geeft op deze kernvra-

gen. Bij die antwoorden hoort ook 
een herziening van de kaderstel-
ling op het terrein van het sociaal 
beleid. Omdat werkelijke verande-
ringen pas plaats kunnen vinden als 
de bestaanszekerheid van mensen 
gegarandeerd blijft. PvdA/GroenLinks 
spoort raad en college aan deze uit-
dagingen met durf op te pakken.

Annigje Primowees, Frits Berben, Raf 
Janssen, raadsleden 

Durft raad kaders te stellen voor de toekomst?PvdA/GroenLinks

Gemeente Peel en Maas feliciteert 
Henrik von Eckermann met het behalen 
van de gemeentelijke Sporttrofee 2022

Ook felicitaties voor de overige winnaars
Talent: Siem van Dael - Schaken 
Sporter: Henrik von Eckermann - Paardrijden
Sportploeg: Heren 1 van ZVV Beringe - Zaalvoetbal 
Bijzondere Waarderingsprijs: 
Ricardo Geeraets - Marathonlopen
en IKS-prijs Noord-Limburg: 
Sportinstituut Verhagen - Judo

Foto: Jordy Strijbos

SCHOLIEREN GEZOCHT
Ter versterking van ons huidige team zoeken 
wij enkele scholieren (13 – 15 jaar). 
Ben jij op zoek naar een bijbaantje? 
Dan ben je bij ons aan het juiste adres!
Wij bieden jaarrond werk,  zowel op zaterdagen en
tijdens de schoolvakanties. 
Wij bieden:

- Werk gedurende het hele jaar
- Prettige werksfeer
- Goed salaris

Heb jij interesse en ben jij op zaterdagochtend en
in de vakanties beschikbaar?
Neem dan via onderstaand e-mailadres contact met ons op.
info@gommansflowers.nl 

powtech@dinnissen.com www.dinnissen.com

BEDANKT VOOR 
JULLIE KOMST NAAR 
ONZE OPEN DAG!
Namens Team Dinnissen

7575 JAAR
DINNISSEN PROCESS TECHNOLOGY

In de biljartcompetitie van SBB 
Maas en Peel Poule 3 is het team 
‘De Berckt Gaer Gedaon’ kampioen 

geworden. De winnaars zijn Peter 
Peeters, Jan Janssen, Rein Fleuren, 
Piet van Dijk en Frits Kuijpers.

De Berckt Gaer Gedaon kampioen
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Locatie

Baarlo
Baarlo
Egchel
Grashoek
Grashoek
Helden
Helden
Helden
Helden
Kessel
Kessel
Maasbree
Maasbree
Maasbree
Maasbree
Maasbree
Meijel
Panningen
Panningen
Panningen
Peel en Maas

Straat/omschrijving 

Diepenbroeklaan 1
Maasstraat 2
Kempstraat 2
Helenaveenseweg 14
Marisbaan 20 te
Baarloseweg 15 A RECTIFICATIE
Maasbreeseweg 55 en 57
Op de Lundert 46
Past Knippenberghstraat 52 en 55
Keizersbaan 4B-5 t/m 4B-10
Rijksweg 36
Breestraat 14
Groesweg 37B
Heeske 4
Heideweg 47
Pottenbakkersoven 9
Nederweerterdijk 30
Ambacht 9 t/m 53
Industrieterrein 18B
Schout de Wagenerstraat
Voornemen ambtshalve opname in de Basisregistratie Personen

Bekendmakingen
In dit overzicht staan alle bekendmakingen van vorige week.
Meer informatie over de bekendmakingen leest u op
www.officielebekendmakingen.nl > zoekterm ‘Peel en Maas’
U kunt aan dit overzicht geen rechten ontlenen.

Zowel huurders als woningeigenaren

Duurzaam Thuis lening met
gunstige rente

Per 1 mei stijgt de rente van de Duurzaam Thuis lening van Provincie 
Limburg.

Met deze lening kunt u met een 
voordelige rente geld lenen 
voor energiebesparende of 
levensloopbestendige maatregelen aan 
uw (bestaande) woning. Denk hierbij 
aan isoleren, zonnepanelen op uw dak 
leggen of een inloopdouche installeren. 

Zowel huurders als woningeigenaren 
kunnen gebruik maken van deze lening.
Bent u van plan om uw huis te 

verduurzamen of levensloopbestendig 
te maken? Dan is het slim om vóór 
1 mei de lening aan te vragen. Dan 
profiteert u nog van een lagere rente. 

Bovendien is onlangs het maximale 
leenbedrag verhoogd van 35.000 naar 
70.000 euro.
Meer weten over de Duurzaam Thuis 
lening? Kijk op
www.duurzaamthuislimburg.nl

Huis van de Gemeente gesloten op 
Koningsdag

Het Huis van de Gemeente, de bibliotheek en de Wegwijzer zijn op Koningsdag, 
donderdag 27 april, de hele dag gesloten.

Omleidingsroute Beringe
Van maandag 24 april 2023 tot vrijdag 13 mei 2023 worden motorvoertuigen voor 
de Kanaalstraat in Beringe omgeleid via de Ninnesweg en Noorderbaan.

Ook het openbaar vervoer maakt 
gebruik van de omleiding. Fietsers en 
voetgangers kunnen wel de Kanaalstraat 
gebruiken.

Door onderhoudswerkzaamheden in 
de Kanaalstraat is de omleidingsroute 
noodzakelijk. Het centrum van Beringe 
blijft bereikbaar.

Download nu de app:
Afvalkalender Peel en Maas

Automatische herinnering wanneer uw afval wordt opgehaald 

Automatische melding bij wijzigingen in ophaalschema

Handig hulpmiddel voor de vraag ‘Waar hoort het bij?’

Overzicht van inzamellocaties bij u in de buurt

Alle informatie over afval in Peel en Maas

Download de app 
Afvalkalender Peel en Maas 

in Apple Store (IOS) of Play Store (Android)

!
?

Op Koningsdag geen afvalinzameling
De inzameldag van donderdag 27 april gaat naar vrijdag 28 april. De inzameldag 
van vrijdag 28 april gaat naar zaterdag 29 april.

Wilt u een seintje ontvangen wanneer we afval ophalen bij u in de straat?

Download de app: Afvalkalender Peel en Maas.

GFT-afval weer wekelijks ingezameld
Vanaf 24 april tot en met oktober halen we GFT-afval iedere week 
op. Vanaf november halen we 1x per 2 weken het GFT-afval op.

Door het GFT-afval minder vaak op te 
halen, besparen we geld en voorkomen 
we dat de afvalstoffenheffing nog verder 
stijgt.

Tuinafval kunt u ook tegen betaling 
wegbrengen naar het Milieupark.

Wilt u een seintje 
ontvangen wanneer we afval ophalen bij 
u in de straat?

Download de app: Afvalkalender Peel en 
Maas.

WoonWijzerWinkel 28 april gesloten
In het Huis van de Gemeente kunt u elke 
vrijdagmiddag terecht bij het infopunt 
van WoonWijzerWinkel Limburg.

Hier kunt u advies krijgen over 
energiebesparing en het verduurzamen 
van uw huis.

Het infopunt is elke vrijdag geopend van 
13.00 tot 17.00 uur en u kunt hier zonder 
afspraak binnenlopen.

Vrijdag 28 april is het
infopunt gesloten.
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 De Toddezèk stopt ermee, maar muziek zal nog 
decennialang klinken
    Na 22 seizoenen stopt zangtrio De Toddezèk er na de vastelaovend van 
2024 mee. De cirkel is rond, de pakjes worden opgeborgen. Eén van de 
succesvolste carnavalsformaties uit Noord-Limburg – de mannen uit 
Grubbenvorst wisten liefst drie keer het Limburgs Vastelaovesleedjes 
Konkoer (LVK) te winnen – mag dan wel stoppen, maar van opheffen 
is allerminst sprake. “Het actief optreden met Toddezèk eindigt op 
Aswoensdag volgend jaar, maar we zijn elkaar nog lang niet moe.”

    De honderden reacties die via sociale 
media binnenkwamen na de aankon-
diging van het trio uit Grubbenvorst, 
zijn veelzeggend. ‘Begrijpelijk, maar 
erg jammer. Het is nog altijd erg goed 
wat jullie doen’, schrijft iemand. ‘We 
gaan jullie ontzettend missen’, rea-
geert een ander.

H     Het was 22 seizoenen 
lang volle bak

    Het streelt de ego’s van Twan 
Relouw en de broers René en Geert 
Verschueren, die na de carnaval van 
2024 net als hun fans zullen moeten 
wennen aan een nieuw hoofdstuk in 
hun leven. “Het was 22 seizoenen 
lang volle bak, met zestig tot tach-
tig optredens tussen de 11e van de 
11e en Aswoensdag. Onze shows zijn 
energiek, daar staan we om bekend. 
We stuiteren alle kanten op. Dat ging 
op zich nog prima, maar we mer-
ken wel dat het een grotere aanslag 
op ons lichaam wordt. Op carnavals-
dinsdag hadden we het gevoel een 
marathon gelopen te hebben”, vertelt 
René. “We willen niet op de automa-
tische piloot ons repertoire afwerken, 
dat moment zijn we op deze manier 
voor. Die energie tijdens onze optre-
dens zijn deel van wie De Toddezèk 
zijn”, vult broer Geert aan.

    Heej bliëf ik plekke 
    Een complete generatie vastela-
ovendvierders groeide de afgelopen 
twee decennia op met teksten als 
‘heej bliëf ik plekke’, ‘ik gaon ni miër, 
ni miër, ni miër, mâr ok ni minder’ 
en ‘wao zien die hendjes, ik bin ze 
kwiét’. Ze komen uit de drie liedjes 
waarmee De Toddezèk achtereenvol-
gens in 2007, 2009 en 2014 het LVK 
wisten te winnen. Het absolute sum-

mum voor carnavalsartiesten. “De 
eerste twee keer waren schitterend, 
maar de derde denk ik het speciaal-
ste”, blikt René terug. “Dat was in 
ons eigen Grubbenvorst. Een thuis-
wedstrijd die we wisten te winnen. 
Veel mooier wordt het niet.” Of de 
nummers van toen nu nog een gooi 
zouden doen naar het ereschavot, 
is koffi edik kijken. Liedjes zijn snel-
ler en bombastischer geworden dan 
pak ‘m beet tien à twintig jaar gele-
den. “Wij waren onze tijd misschien 
zelfs een beetje vooruit”, stelt Geert. 
“Je merkt dat vastelaovendmuziek 
verandert. Het tempo van de liedjes 
is anders. Wij brachten met ‘ketse’ in 
2012 al een nummer dat nu gegaran-
deerd goed zou scoren.” Het maakt 
de muziek van De Toddezèk tijdloos. 
“Wij stoppen, maar onze muziek blijft 
waarschijnlijk nog lange tijd te horen 
tijdens de toekomstige vieringen van 
de vastelaovend. Dat is misschien wel 
het grootste compliment”, zegt René.

    Nog één keer alles geven
    De komende maanden laadt het drie-
tal zich nog één keertje op om een 
paar maanden lang alles te geven. 
“Al houden we de zondag tijdens car-
naval dit keer vrij”, vertelt Geert. 

H     En kijk eens wat we 
gedaan en meegemaakt 
hebben de afgelopen 22 
jaar, dat pakt niemand 
ons meer af.

    “De agenda loopt wel al gestaag vol, 
dus uiteindelijk zullen het toch wel 
weer een optreden of zestig wor-
den”, vult zijn broer hem aan. Hoe 
de maanden tussen 11 november 
en Aswoensdag vanaf 2025 gevuld 
worden, is nog eventjes de vraag. “In 

totaal ben ik ruim 35 jaar met de car-
naval van huis geweest, waarvan de 
laatste 22 met De Toddezèk. Ik kan nu 
natuurlijk niet opeens thuis gaan zit-
ten. Daar weten ze niet wat ze over-
komt”, lacht Twan. “Zonder gekheid, 
we hebben alle drie een baan waarbij 
we vijf dagen werken. Het kost veel 
energie en het is fysiek wat minder 
vanzelfsprekend dan in de beginja-
ren. Daarom hebben we de koppen 
bij elkaar gestoken met de vraag ‘wat 
doen we ermee’. Ook omdat er al 
aanvragen binnenkwamen voor de 
komende seizoenen en onze mana-
ger Lilian (de vrouw van René, red.) 
de mensen graag duidelijkheid wilde 
geven”, vertelt hij. “Er kwamen een 
aantal zaken samen waardoor dit als 
een goed moment voelt”, voegt René 

toe. “En kijk eens wat we gedaan en 
meegemaakt hebben de afgelopen 
22 jaar, dat pakt niemand ons meer 
af.” Want dat er veel gelachen werd 
tijdens de vele tripjes en optredens 
door de hele provincie, staat als een 
paal boven water. “We waren elkaar 
nog lang niet moe. Allesbehalve 
zelfs”, zegt Twan.

    Een seizoenshuwelijk
    Van feestzaal naar gemeenschapshuis 
en van herenzitting naar prinsenre-
ceptie: ze gaan het ongetwijfeld mis-
sen geeft het drietal grif toe. “Zonder 
twijfel. Vooral het onder de mensen 
zijn. We zorgen altijd voor een ruime 
planning tijdens optredens, zodat we 
ook een praatje kunnen maken. Dat 
wordt gewaardeerd”, zegt Geert. 

H     Het was een trein die 
op de rails werd gezet 
en vanzelf begon te 
rijden. Ieder had z’n 
eigen rol en we wisten 
wat we aan elkaar 
hadden

    “En het plezier dat we hadden. De 
kick van een optreden en de aan-
dacht die je krijgt. Allemaal fac-
toren die we enorm waarderen”, 
voegt Twan toe. “We gaan elkaar 
na komend seizoen een stuk min-
der intensief zien. Soms leek het wel 
een seizoenshuwelijk, zoveel waren 
we samen op pad”, lacht Geert. Maar 
als het dat was, dan was het in ieder 
geval een gelukkig huwelijk. Eentje 
waarbij onderlinge onenigheden 
op de vingers van één hand te tel-
len zijn. “Het was een trein die op de 

rails werd gezet en vanzelf begon te 
rijden. Ieder had z’n eigen rol en we 
wisten wat we aan elkaar hadden”, 
zegt René.

    Vooruitblikken
    De canon van het Limburgse vaste-
laovendslied werd door De Toddezèk 
niet enkel aangevuld met de drie 
nummers waarmee ze het LVK wisten 
te winnen. 

H     We sluiten in ieder 
geval niets uit

    Het repertoire bestaat uit tal van 
meezingers, die steevast goed wor-
den ontvangen. Of daar nog nieuw 
materiaal bij komt, is nog eventjes 
de vraag. “We sluiten in ieder geval 
niets uit”, begint René. “Ik ga gewoon 
kijken of me iets invalt de komende 
periode. Als dat zo is, dan komt er 
een nieuw liedje.” Dat wordt dan 
een nummer waarmee ze nog één 
seizoen op de planken zullen staan. 
Daarna is het mooi geweest, zelfs nu 
uit de honderden reacties nogmaals 
blijkt hoe geliefd het drietal nog altijd 
is. “Ik las dat wij een zekerheidje zijn 
op ieder feest. Boek je de Toddezèk, 
dan staat de tent op de kop. Dat is 
mooi om te lezen”, geeft Geert toe. 
“Als we over twintig jaar nog steeds 
gedraaid worden, dan mogen we wat 
mij betreft nog trotser zijn op wat 
hebben neergezet”, voegt Twan toe. 
“En anders beginnen we dan gewoon 
weer met optreden.”

    Tekst: Jelle van Hees
    Beeld: Suzanne Coppers-Verhappen   Op zoek naar een tweewielige tractor voor uw tuin? Kom langs bij onze vestiging in Lottum voor 

passend advies of neem contact met ons op.  Markt 14, 5973 NR Lottum   |   Tel: 077-4632341      

BRENG DE LENTE IN UW TUIN MET DE 
TUINMACHINES VAN LOZEMAN!

Keuze uit verschillende frezen en 
bijbehorende opties en accessoires.  
Bezoek onze website www.lozeman.nl 
voor alle mogelijkheden.
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Inloopcafé Apple en Android apparaten 
Seniorenvereniging Kepèl houdt dinsdagochtend 25 april een inloopcafé voor gebruikers van Apple- en 
Android apparaten (smartphones, tablets en ipads). Doel daarvan is om samen met andere gebruikers 
leuke apps te ontdekken en tips en trucs delen, en van elkaar en met elkaar te leren.

Wilt u meer leren over uw apparaat? 
Het inloopcafé vindt plaats tussen 
09.30 en 11.00 uur. Loop dan gerust 
binnen in Gemeenschapshuis in 

Kepèl.
Breng uw tablet/smartphone wel 
mee en zorg het apparaat opgeladen 
is. Hebt u een Apple-apparaat, zorg 

er ook voor dat u uw Apple ID bij u 
heeft.

   

Zing mee met Vocalgroup Brits 
Vocalgroup Brits bestaat in 2023 veertig jaar. Daarom organiseert het koor dinsdag 25 april een open 
repetitie voor iedereen die graag wil zingen. 

Vocalgroup Brits heeft een gevari-
eerd eigentijds repertoire dat bestaat 
uit een mix van easy listening, musi-
cals en pop. Dirigente Annemiek 
Ramaekers heeft voor deze avond 
een luchtig repertoire samengesteld, 

zodat iedereen die wil, kan meezin-
gen. Bij gebrek aan aanwas moeten 
vandaag de dag veel koren stop-
pen. Vocalgroup Brits wil dit voorko-
men en hoopt dat haar zangers en 
zangeressen kunnen blijven zingen. 

De open repetitie vindt plaats in ‘t 
Hoës van Bree (Kennedyplein 5 in 
Maasbree) en begint om 20.00 uur. 
Kijk voor meer informatie op www.
britsmaasbree.nl

   

Optredens van Kapela Pohoda in Meijel en 
Panningen
Het ensemble Kapela Pohoda uit Panningen is op zaterdag 22 april om 19.00 uur te gast bij kapelaan 
Maenen in de Sint Nicolaaskerk in Meijel om de Eucharistieviering op te luisteren met Böhmische 
muziek. Twee dagen later, op woensdagmiddag 26 april, verzorgt het ensemble een muziekmiddag, die 
georganiseerd wordt door SeniorenVereniging Kepèl.

De muziek van Kapela Pohoda staat 
onder leiding van Wiel Geurts. 
Deze groep is opgericht in 2015 en 
speelt veelal Böhmische muziek, 
vandaar de gekozen Böhmische 
naam Kapela Pohoda, die staat 

voor tevredenheid. De muziek-
middag op woensdagmiddag 26 
april wordt georganiseerd door 
SeniorenVereniging Kepèl. Plaats van 
handeling is Gemeenschapshuis in 
Kepèl, Kerkstraat 27 in Panningen. 

De middag begint om 13.30 uur en 
de toegang is gratis voor leden, als 
voor niet-leden. 
 

   

Historische rondleiding Leef en Groei Hoeve in 
Maasbree 
De Leef en Groei Hoeve in Maasbree 
opent zondag 23 april en zondag 7 
mei haar deuren voor een historische 
rondleiding en uitleg over de ver-
bouwplannen. De rondleiding begint 

op beide dagen om 11.00 uur.
Tijdens en na afloop van de rondlei-
ding is er volop ruimte om vragen 
te stellen over deze historische plek 
en over de toekomstplannen voor de 

hoeve. Aanmelden is niet nodig. De 
Leef en Groei Hoeve bevindt zich aan 
de Heezestraat 2 in Maasbree.

   

Spellenfestival Jong Nederland Maasbree
Jong Nederland Maasbree organiseert op zaterdagmiddag 22 april 
een Spellenfestival voor alle kinderen en jeugd uit Maasbree. De 
vereniging viert deze dag haar 75-jarig bestaan. 

In 1958 werd de Jonge Garde opge-
richt, waaruit Jong Nederland 
Maasbree is voortgekomen. De club 
telt momenteel zo’n 150 leden en 
vrijwilligers. Tijdens het jubileum-

weekend vinden diverse activitei-
ten plaats voor (oud-)vrijwilligers 
en genodigden. Het Spellenfestival 
vindt plaats van 14.00 tot 17.00 uur 
rondom de Blokhut van de Jong 

Nederland Maasbree gelegen aan 
de Breestraat 11. Kinderen en hun 
ouder(s) zijn welkom om een kijkje 
te komen nemen en vrijblijvend deel 
te nemen aan de diverse spelletjes. 
De inloop is gratis.
 

   

2 mei 2023
Fit en Gezondheidsmarkt in Meijel 
In D’n Binger in Meijel vindt op dinsdag 2 mei van 09.30 tot 17.00 uur de Fit en Gezondheidsmarkt plaats. 
Bezoekers van de markt krijgen informatie over mentale en fysieke gezondheid, over fit zijn en fit blij-
ven en over het brede beweegaanbod in Meijel. De markt richt zich met name op de 60-plusser.

De organisatie van de markt is in 
handen van Fysio Centrum Meijel, 
Fysiotherapie De Maat, Fysio & Sport 
Meijel, KBO Meijel en Negen. Zij vin-
den het belangrijk dat inwoners in 
Meijel een leven lang fit en gezond 
blijven en dagelijks kunnen blijven 

genieten van het Peelgeluk. Daarom 
hebben zij de handen ineen gesla-
gen en de markt georganiseerd. 
Behalve de fysiopraktijken zijn ook 
een opticien, huidtherapeut, podo-
therapeut, logopedist, ergothera-
peut en voedingscoach aanwezig. 

Daarnaast vinden er diverse lezingen 
plaats. De toegang is gratis. 

PRODUCTIEMEDEWERKER
PARTTIME GEZOCHT(M/W)

Wij zoeken een enthousiaste productiemedewerker chrysanten 
(m/v). Wij zijn een chrysantenkwekerij van 4 hectare gelegen in
Egchel (Limburg). Hier wordt al meer dan 35 jaar met passie chry-
santen geteeld. Jaarlijks produceren wij 10 miljoen stelen.

Functieomschrijving:

· Wij bieden een afwisselende baan met diverse werkzaamheden;
· De werkzaamheden zijn hoofdzakelijk het oogsten en verwerken 

van de chrysanten. Dit kan zijn het oogsten en inpakken van de 
bloemen;

· Werkzaamheden binnen een vast team waarbij iedereen op elkaar 
afgestemd is;

· De functie is per direct beschikbaar, uren in overleg (16 - 24 uur).

Functie eisen:

· Mbo werk- en denkniveau;
· Je hebt gevoel voor kwaliteit en affiniteit met de tuinbouw;
· Je kunt goed samenwerken met je collega’s;
· Je bent enthousiast en flexibel inzetbaar.

Spreekt deze functie jou aan? Solliciteer dan door middel van het 
meesturen van jou CV naar info@gommansflowers.nl

Gratis aan huis geleverd
Bloemenactie Meijels 
Mannenkoor 
Traditiegetrouw gaan leden en sympathisanten van het Meijels 
Mannenkoor/Méél Voices in deze periode van het jaar op pad voor de 
jaarlijkse bloemenactie. Zij bezorgen huis aan huis bestelformulieren. 
Op vrijdag 5 mei worden de bestelde bloemen gratis aan huis afgele-
verd. 

Op zaterdag 13 mei staat het koor van 
08.00 tot 16.30 uur met een markt-
kraam bij Jumbo Meijel. Te koop 
zijn zomerbloeiers en hangers met 
diverse soorten bloemen, geteeld door 

Meijelse bloemenkwekers. Speciaal 
voor Moederdag zijn er hangmanden 
in diverse kleuren.

   

Jubilarissen bij dameskoor in 
Beringe

In Beringe werden onlangs enkele 
dames in het zonnetje gezet. Het 
waren Iet Peters-Gielen, Maria 
Theelen-Vossen, Gerd Lenders-Gielen 

en Mieke Smeets-Beelen, die vijf-
tig jaar lid zijn bij het dameskoor. Ze 
werden bedankt voor hun jarenlange 
inzet.
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Britt Koopmans Grashoek
Als 8-jarig meisje was de jonge, trotse Britt al te vinden op de rug van verschillende paarden. Inmiddels is ze 
21 jaar ouder en is die liefde voor paarden uitgegroeid tot een liefde voor alle dieren. Samen met haar vriend 
Nick, hond Casey en kat Kas woont ze sinds kort in het buitengebied van Grashoek. De kans is groot dat hier 
in de toekomst nog meer dieren zullen vertoeven. Deze week wordt Britt Koopmans (29) geplukt.

Als dochter van een vader uit 
Helenaveen en een moeder uit Kessel, 
groeide Britt op in het centrum van 
Helden. “Mijn ouders waren allebei 
niet per se gebonden aan hun geboor-
tedorp, dus kwam Helden als een 
soort compromis uit de bus rollen”, 
vertelt Britt.

	HIk was een redelijk 
rustige student, geen 
haantje de voorste in 
ieder geval

Evenals haar twee jaar oudere zus 
doorliep ze de basisschool in Helden 
en vervolgens de middelbare school 
in Panningen. Een grote last voor de 
docenten was Britt echter niet.
“Ik was een redelijk rustige student, 
geen haantje de voorste in ieder 
geval.”

Na haar middelbare school zette Britt 
koers richting Sittard waar ze begon 
met de opleiding Social Work. Dit viel 
helaas niet helemaal in de smaak. 
“Het was heel anders dan ik me had 
voorgesteld. Ik dacht dat ik veel met 
mensen zou gaan werken, maar het 
was voornamelijk theorieën leren. 
Vervolgens moest je mensen gaan 
indelen in deze theoretische hokjes. 
Dat paste niet bij mij”, legt Britt uit.

Paraveterinair
Na een half jaar besloot Britt dan 
ook niet verder te gaan in Sittard. Ze 
maakte het jaar af als supermarkt-
medewerker en startte daarna een 
opleiding tot paraveterinair in Horst. 
“Dat is eigenlijk hetzelfde als dieren-
artsassistente, maar met dit diploma 
mag je ook kleine ingrepen doen. Ik 
heb dieren altijd al leuk gevonden, 
dus daar besloot ik wat mee te gaan 
doen.” Hoewel de opleiding goed 
beviel, waren de schoolbanken wel 
weer even wennen voor Britt. “De 
regeltjes zijn weer veel strenger dan 
bij een hbo-opleiding. Ik mocht zelfs 
niet eens een flesje water op tafel 
hebben”, lacht Britt.

	HIk mocht mee als 
chauffeuse en daar 
zijn de eerste vonken 
eigenlijk overgeslagen

Aan de andere kant was dit ook de 
periode waarin ze Nick tegen het lijf 
liep. “Hij werkte bij één van de boe-
renbedrijven waar ik stage moest 
lopen en hij woonde daar destijds ook 
dicht in de buurt. Op een gegeven 
moment moest hij dakpannen gaan 
halen voor de verbouwing van hun 
huis, alleen liep hij toen op krukken. 
Ik mocht mee als chauffeuse en daar 

zijn de eerste vonken eigenlijk over-
geslagen”, vertelt Britt. Inmiddels zijn 
de twee al ruim acht jaar samen. Na 
drie jaar lang studeren had Britt haar 
papiertje op zak en mocht ze blijven 
hangen bij haar laatste stageplek. “Ze 
waren schijnbaar tevreden met mijn 
bijdrage aangezien ik meteen een 
contract aangeboden kreeg. Dat was 
heel fijn.” Britt heeft vervolgens met 
veel plezier gewerkt als paraveterinair, 
maar 1,5 jaar geleden merkte ze toch 
dat ze het niet meer helemaal naar 
haar zin had. “Het werd tijd voor wat 
anders.”

NVWA
Britts oog viel al vrij snel op een rol 
binnen de Nederlandse Voedsel- en 
Warenautoriteit. “Tegenwoordig ben 
ik werkzaam binnen de voedselvei-
ligheid en dierenwelzijntak van het 
NVWA. Binnen die tak houd ik me 
onder andere bezig met primaire 
pluimveebedrijven. Dit betekent dat ik 
onder andere bezig ben met de con-
trole van documenten, maar ook de 
inspecties op de bedrijven zelf beho-
ren tot mijn rol”, legt Britt uit.

Het mag duidelijk zijn dat deze nieuwe 
functie iets compleet anders is dan 
paraveterinair. “Ik heb intern een 
opleiding gedaan en zit nu goed op 
mijn plek. Het werk is echt anders dan 
in de dierenartspraktijk. Ik ben nog 

steeds met dieren bezig, maar dan op 
een heel andere manier”, vertelt Britt.

Paarden
Ook als we kijken naar Britts grote 
hobby’s, zijn dieren de rode draad. 
“Toen ik een jaar of 8 was, zat ik voor 
het eerst op een paard. Mijn zus reed 
voor die tijd ook paard en ik wilde 
dat ook graag.” Inmiddels heeft Britt 
aardig wat uren doorgebracht op 
de rug van deze viervoeters, maar 
het enthousiasme is nog altijd hoog. 
“Vanaf mijn 18e heb ik ook verschil-
lende dressuurwedstrijden gereden, 
maar tegenwoordig rijd ik vooral op 
paarden bij mensen thuis. Dit is met 
name belangrijk voor paarden waar 
normaliter niet op gereden wordt. Zo 
blijven ze toch een beetje fit.”

	HIk heb nu eindelijk 
ruimte voor een eigen 
paard, dus dat zou ik in 
de toekomst wel graag 
willen

Op dit moment rijdt Britt wat minder 
vanwege een blessure bij haar vaste 
paard, maar in de toekomst wordt die 
passie zeker weer opgepakt. “We zijn 
sinds kort verhuisd naar het buitenge-
bied hier in Grashoek. Ik heb nu einde-
lijk ruimte voor een eigen paard, dus 
dat zou ik in de toekomst wel graag 
willen.” Eén van de redenen hiervoor 
is dat Britt tot op heden altijd op paar-
den van anderen heeft gereden. “Ik 
vind dat geen probleem, maar je hebt 
in dat geval geen beslissingsrecht over 
je paard. Als hij verkocht kon worden, 
dan werd hij verkocht. Ik zou nu graag 
zelf voor een paard willen zorgen en 
over hem beslissen”, legt Britt uit.

Casey
Maar voordat het zo ver is, lopen er 
ook genoeg ander dieren rond op het 

erf van Britt en Nick. “Sinds 2018 heb-
ben we een hond genaamd Casey, al 
noemen we haar meestal Kees“, ver-
telt Britt. Een hond hebben is voor het 
stel niet genoeg. Britt vindt het ook 
leuk om de hond wat te leren. “Op dit 
moment ben ik druk bezig met Kees’ 
behendigheid”, vertelt Britt. “Ze zit 
nog wel in de beginfase, maar ze kan 
al een klein parcours lopen. De vol-
gende stap is om haar nog sneller en 
makkelijker van een afstand te kun-
nen sturen. Ook moet er nog worden 
gewerkt aan de slalom.” Naast deze 
trucjes focussen Britt en Nick zich ook 
op het speurwerk van Kees. “We zijn 
bezig om haar te trainen op speurge-
bied. Dan geven we haar een kle-
dingstuk van iemand die zich verstopt 
in het bos en vervolgens moet ze op 
basis van de geur deze persoon vin-
den. Recentelijk hebben we het eerste 
‘level’ gehaald. Dat betekent dat ze 
iemand heeft gevonden die 600 meter 
van haar verwijderd was.”

	HIk zou ook nog graag 
schapen willen, die vind 
ik ook fantastisch

Naast Kees loopt er ook nog een 
andere viervoeter rond bij Britt en 
Nick, namelijk Kashmir. “Ook Kashmir 
noemen we eigenlijk anders, name-
lijk Kas. We hebben hem geadopteerd, 
omdat zijn eerdere baasjes hem niet 
meer konden verzorgen.” Met twee 
huisdieren, een tweede hond die nog 
op proef komt én de wens om een 
eigen paard aan te schaffen, wordt het 
langzaam een echte beestenbende 
bij Britt en Nick. “Oh ja, ik zou ook 
nog graag schapen willen, die vind ik 
ook fantastisch”, voegt Britt hier nog 
aan toe. Een dierenvriend in hart en 
nieren.

Tekst en beeld: Casper Keijsers

Geplukt

VACATURE: GASTHEER/
GASTVROUW SLAGBOOM

Voor komend seizoen is De Schatberg op zoek naar een gastheer/gastvrouw, die in de 
periode van 25 juli tot en met 22 augustus onze slagboom wil bemannen. Het gaat in 
totaal om 11 diensten, van 10:00 tot 17:00 uur. Als je vaker beschikbaar bent kunnen we 
in overleg ook diensten toevoegen en als je 1 of 2 diensten niet beschikbaar bent is dat 
ook geen ramp. Als medewerker aan de slagboom ontvang je alle gasten, die het park 
op willen om bijvoorbeeld te zwemmen of help je gasten, die vragen hebben over de 
Schatberg. Ofwel: je bent het gezicht van De Schatberg!

ma di wo do vr za zo

24 25 26 27 28 29 30

31 1 2 3 4 5 6

7 8 9 10 11 12 13

14 15 16 17 18 19 20

21 22 23 24 25 26 27

Ben jij op bijna alle oranje gemarkeerde 
data in juli en augustus beschikbaar 
en vind je het oprecht leuk om onze 
gasten te verwelkomen en wegwijs 
te maken? Stuur dan een e-mail naar
personeelszaken@schatberg-fec.nl
en stel jezelf aan ons voor!
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VV Baarlo verbindt jeugd met ouderen
Het oudste meidenteam van VV Baarlo doet al jaren mee aan het project De Buitenspelval van Kerngezond 
(van Maurice Graef). Een project waarbij de verbinding tussen ouderen en jongeren centraal staat, met als 
uitgangspunt dat ouderen niet buitenspel mogen komen te staan in de samenleving. Zaterdag 15 april wer-
den de ouderen weer uitgenodigd op het sportpark in Baarlo.

In 2021 vierde de club het 5-jarig jubi-
leum van dit project met een driegan-
gendiner, klaargemaakt door de 
meiden van MO19-1 onder leiding van 
een chef-kok. Zaterdag 15 april vond 
een activiteit plaats, dat mede moge-
lijk gemaakt werd door een subsidie 
vanuit het Delafonds. De ouderen van 
De Weem in Baarlo werden uitgeno-
digd op sportpark De Meeren voor een 

lunch. Na de lunch stond de spelers-
bus van Fortuna Sittard klaar om de 
ouderen en de meiden van VV Baarlo 
MO17-1 naar de uitwedstrijd te bren-
gen in Simpelveld. Voor de ouderen 
stond bij SJO ESB ’18 de koffie klaar en 
een gebakje. Na de wedstrijd werd er 
in Simpelveld nog geborreld in de kan-
tine waarna de terugreis naar Baarlo 
werd ingezet.

Later dit jaar volgt nog een laatste 
bijeenkomst bij de Fruitboerderij in 
Baarlo. Zowel VV Baarlo als De Weem 
hopen het project nog jaren voort te 
kunnen zetten, waarbij al nagedacht 
wordt over een speciale bijeenkomst 
in 2026 om het 10-jarig bestaan te 
vieren.

   

LTV Kessel verliest in Uden 
Het eerste herenteam van LTV Kessel, uitkomend in de topklasse, heeft ook in de tweede speelronde een 
nederlaag geleden. In Uden werden de gasten met 5-1 verslagen. 

Kopman Quin Versteegen verscheen 
vanwege toernooiverplichtingen in 
België niet op het opstellingsformulier. 
Een aderlating voor het team, waar 
ook vaste kracht Stijn Mertens lang-
durig uit de roulatie is. Bram Martijn 
nam in de eerste singelpartij de plaats 
in van Versteegen, maar moest met 
6-0 6-1 zijn meerdere erkennen in 
de kopman van Uden: Thomas Does. 
In het tweede enkelspel liet Jeroen 
Hermans goed tennis zien, maar Twan 
Weemen bleek op de beslissende 
momenten toch een maatje te groot. 
Tim Cornelissen verloor even later met 
ruime cijfers van Bob van Lith: 6-1 6-1. 

Robert Hesen bracht Kessel vervol-
gens op het scorebord. Vanaf een 4-3 
voorsprong in de eerste set gaf hij 
geen game meer prijs aan Teun van 
de Vorst: 6-3 6-0. Beide dubbelspelen 
waren spannend en leverden genoeg 
kansen op. Toch bleef LTV Kessel zon-
der punten. Thomas Does en Teun 
van der Vorst wonnen met 7-6 7-6 
van Robert Hesen en Jeroen Hermans. 
Hesen en Hermans creëerden in de 
tweede set een setpunt, maar wis-
ten die niet te verzilveren. Ook een 
4-2 voorsprong in de tiebreak van 
de tweede set bleek niet voldoende. 
Bram Martijn en Tim Cornelissen ver-

loren in de beslissende supertiebreak 
met 10-8 van Bram van Lokven en 
Twan Weemen. Martijn en Cornelissen 
lieten in de eerste set enkele setpun-
ten onbenut.
Aanvoerder Robert Hesen over 
de nederlaag: “Het gemist van 
Versteegen is natuurlijk groot, maar 
daar mogen we ons niet achter ver-
schuilen. Het was gewoon niet goed 
genoeg. Zeker in de dubbels hebben 
we genoeg kansen gehad.” LTV Kessel 
speelt zaterdag 22 april thuis tegen 
kampioenskandidaat ELTV.

Tekst: LTV Kessel

Belangrijke winst Baarlo bij 
Brevendia 
Baarlo ging zondag 16 april op bezoek bij Brevendia. In Stramproy 
boekten de roodzwarten een belangrijke 1-0 zege in de strijd om 
lijfsbehoud. 

Vanaf de aftrap lag het initiatief 
bij Baarlo. Brevendia loerde vooral 
op foutjes in de opbouw bij Baarlo 
om van daaruit in de omschake-
ling toe te slaan. Het leverde in de 
eerste helft voor de toeschouwers 
een amusant wedstrijdbeeld op 
met doelkansen voor beide ploe-
gen. Baarlo kwam enkele malen 
goed weg en dan met name bij een 
als voorzet bedoelde inzet, waarbij 
de bal over Baarlo-doelman Jeffrey 
Schouenberg heen op de binnen-
kant van de tweede paal belandde 
en weer het veld in caramboleerde. 
Brevendia had op zijn beurt for-
tuin bij kopballen van Kai Nellen en 
Frank Peeters, die rakelings het doel 
misten. Op slag van rust leek Roel 
Bouten toch voor Baarlo te scoren. 
Zijn kopbal werd echter door een 
Brevendia-verdediger op de lijn 
alsnog ternauwernood uit de doel-
mond gehaald. 

Na rust veranderde de spelopvat-
ting van beide ploegen aanvankelijk 
nauwelijks. Het Baarlose aanvals-
spel leverde nu wel meer dreiging 
op voor het doel van Brevendia. 
Nadat Rik Schotman eerst een dot 
van een kans had laten liggen en 
Laurents van den Ham een inzet via 
de vingertoppen van de doelman 
op de paal zag belanden, was het 
halverwege de tweede helft toch 
raak. Dennis van de Vinne kon de 
bal eenvoudig binnen tikken uit een 
lage voorzet van Laurents van den 
Ham: 0-1. In de slotfase was het 
nog billenknijpen voor Baarlo, nadat 
Brevendia overschakelde op oppor-
tunistisch voetbal in een poging 
alsnog langszij te komen. De gelijk-
maker bleef echter uit.

Tekst: Len Gielen, VV Baarlo  

   

MVC’19 verliest van koploper 
SV Valkenswaard 
MVC’19 verloor zondag 16 april met 5-1 van koploper SV 
Valkenswaard. De Maasbreenaren speelden een uitstekende eerste 
helft en drongen Valkenswaard flink terug. Dit resulteerde in een 
paar grote kansen voor de hekkensluiter. 

Al in de 4e minuut kreeg Daan 
Peters via Ron van den Kerkhof een 
dot van een kans, maar de uit-
stekend keepende Youri Roulaux 
wist zijn doel goed te verkleinen. 
In de 8e minuut verdween een 
Valkenswaardse vrije trap door 
een woud aan benen achter kee-
per Rick van der Zee in het net: 1-0 
. In de 17e minuut kwam MVC’19 
met 2-0 achter door een verkeerde 
inworp ter hoogte van de midden-
lijn, waarna uitblinker Thom van de 
Donk vrije doorgang kreeg en koel-
bloedig de 2-0 kon binnenschieten. 
MVC’19 liet het hoofd niet hangen 
en ging volop in de tegenaanval. Dit 
resulteerde in een mooi doelpunt 
van Bart Crienen na goed voorbe-
reidend werk van Marco Daniels en 
Ron van den Kerkhof. Beide ploegen 
kregen nog een kans voor de rust, 
maar er werd niet meer gescoord.
De goede hoop van MVC’19 om een 

resultaat te kunnen halen bij de 
koploper, was al na 30 seconden 
in de tweede helft verkeken toen 
een diagonaal schot van Thom van 
de Donk in de rebound via Jordie 
van Meurs in het doel belandde. Dit 
doelpunt bleek de mokerslag te zijn 
voor MVC’19, dat één op één ging 
spelen en de aanval bleef zoeken. 
Dit leverde nog kansen op voor 
Mike Peeters en Daan Peters. In de 
72e minuut werd balverlies op het 
middenveld afgestraft. Jordie van 
Meurs kon zijn tweede doelpunt 
van de dag binnenschieten. Vlak 
voor tijd werd het zelfs nog 5-1 door 
het tweede doelpunt van Thom van 
de Donk. 

Tekst: Peter van Diepe, MVC‘19

 

   

VC Olympia organiseert 
bekerfinale Regio Zuid
VC Olympia neemt zaterdag 22 april de organisatie van de finale 
van het bekertoernooi Regio Zuid op zich. Plaats van handeling is 
Sporthal Piushof in Panningen. 

De deelnemende teams komen uit 
heel Zuid-Nederland. In de verschil-
lende categorieën worden in drie 
rondes (12.00, 15.00 en 18.00 uur) 
wedstrijden gespeeld. De jeugd- en 
recreantenwedstrijden vinden plaats 
om 12.00 en 15.00 uur. VC Olympia 

heren recreanten speelt om 12.00 
uur zijn finale. Om 18.00 uur is het 
de beurt aan de senioren, zowel 
dames als heren. Tot de deelnemers 
die strijden om de beker behoort VC 
Olympia heren.  
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Younique Maasbree succesvol in Meijel
In Meijel werd zondag 16 april de eerste wedstrijd van het nieuwe twirlseizoen gehouden. In totaal nam 
Younique Maasbree deel aan vier onderdelen. Tooske Janssen behaalde in de categorie Jeugd 3 
Showtwirl een 1e plaats met 67.6 punten. Eefje Janssen en Kate van de Meene behaalde in de categorie 
Jeugd 2 duo Showtwirl een 1e plaats met 71 punten. Het team van Younique behaalde in de categorie 
Junior Showtwirl 68.4 punten en een 1e plaats.

De verrassing van de dag was het 
pomteam van Younique, die voor het 
eerst in een nieuw onderdeel de uit-
daging aangingen. Zij werden name-
lijk ‘Star of the Day’ en behaalde 
maar liefst 80.8 punten. Al met al 

een geslaagde dag voor Younique 
en een goede start van het nieuwe 
seizoen. Jesse Muijsenberg deed op 
dezelfde dag goede zaken op een 
NBTA wedstrijd Roosendaal. Zij wist 
als senior 1e te worden met haar 

Showtwirl en behaalde met 1-baton 
een plaatsing in de Intermediate 
categorie.

   

Duo Femke Schriks en Janne Biemans eerste op 
majorettewedstrijd in Meijel
In de sporthal van Meijel vond zondag 16 april een majorettewedstrijd plaats. Het duo Femke Schriks en 
Janne Biemans van MD Meijel is hier 1e geworden.

Het duo is sinds kort samen, de 
meiden zijn pas begonnen aan hun 
duoshow en deze show werd zondag 
16 april voor de eerste keer op een 
wedstrijd uitgevoerd. Toch wisten de 
meiden direct de 1e plaats te ver-
overen.

Buiten het wedstrijdgedeelte, waar-
aan Femke en Janne meededen, was 
er een gedeelte vrij podium. In dit 
vrij podium nam MD deel met de 
B-groep (majorette), Swing It (majo-
rette en dans combi), Start It (dans) 
en Go For It (dans). De B-groep, Start 

It en Go For It vielen hier in de prij-
zen en werden respectievelijk 3e, 2e, 
en 1e.

 

   

Egchel wint met 0-2 in Leveroy 
Egchel behaalde zondag 16 april een verdiende overwinning op de hekkensluiter in de 5e klasse C. In 
Leveroy won de ploeg van trainer Lieuwe Kuijpers met 0-2. Egchel kwam goedkoop aan de doelpunten, 
maar de score had ook hoger kunnen uitvallen.

Na wat kleine kansjes kwam Egchel 
na 30 minuten op voorsprong. Uit 
een corner van Frank Gielen werd 
de bal ongelukkig in eigen doel 
gewerkt: 0-1. Direct na de thee dacht 
Egchel op 0-2 te komen. Uit een 

prima aanval gaf Frank de bal voor. 
Paul Ververgaert rondde af, maar het 
was buitenspel. In de 50e minuut 
kwam het doelpunt er alsnog. Een 
vrije trap van Frank Gielen werd van 
richting veranderd, waardoor de kee-

per van Leveroy kansloos was: 0-2. 
Egchel ging vervolgens op jacht naar 
de derde treffer, maar die kwam 
er niet. Leveroy vormde ook geen 
gevaar meer.

Grashoek pakt drie belangrijke 
punten 
Grashoek speelde zondag 16 april in Kelpen-Oler tegen DFO’20. Op het 
riante sportcomplex ’t Veld boekten de geelzwarten een belangrijke 1-2 
overwinning. 

Grashoek miste aanvoerder Burak 
Oosterveen. Als vervanger droeg Chris 
Hunnekens de aanvoerdersband. Dat 
inspireerde de nummer 12 tot uitblin-
kende daden. Met twee doelpunten 
had hij een belangrijk aandeel in de 
overwinning. 
De eerste goal viel al na 8 minu-
ten. Uit een corner kopte Tjerk van 
Sleeuwen de bal terug naar Chris 
Hunnekens, die eveneens zijn hoofd 
tegen de bal zette en de 0-1 scoorde. 
Het werd nog mooier voor Grashoek 
toen Chris Hunnekens na 24 minu-
ten weer aan de bal kwam en aan 
een solo begon die hij mooi afrondde 
met een onhoudbaar schot: 0-2. De 
thuisclub reageerde fel. Een harde 
knal belandde tegen de lat. In de 41e 
minuut kreeg doelman Koen Clephas 
de bal niet onder controle. Er ontstond 

een overzichtelijke situatie die door de 
scheidsrechter werd opgelost met een 
gele kaart voor de doelman. 0-2 werd 
de ruststand.
Het was te voorzien dat de druk van 
de thuisclub in de tweede helft zou 
toenemen. Grashoek concentreerde 
zich nu meer op het defensieve werk 
dan op de aanval. Na 62 minuten 
kwam DFO’20 terug in de wedstrijd. 
Een steekpass van Jesse Tunissen 
belandde bij Bart Wanten die via de 
vuist van Koen Clephas raak schoot: 
1-2. In het spannende laatste half uur 
liet Grashoek niets meer aanbranden 
en kon Grashoek de punten mee naar 
huis nemen.

Tekst: Piet Spee, SV Grashoek  

   

VC Olympia HS1 wint laatste 
competitiewedstrijd 
Zaterdagavond 15 april stond de laatste wedstrijd van de reguliere 
volleybalcompetitie op de kalender voor de heren 1 van Olympia. In 
eigen huis werd Somas Activia met 3-1 verslagen. Hierdoor beëindigt 
Olympia het seizoen op de derde plaats. 

De mannen uit Panningen begon-
nen de eerste set erg voorzichtig, 
waardoor Somas kon uitlopen. In de 
tweede helft van de set stak Olympia 
er volop energie in. Dit leidde tot een 
nipte setwinst: 26-24. De tweede set 
was in grote lijnen identiek aan de 
eerste: Somas kwam op voorsprong, 
maar in het vervolg trokken de man-
nen uit Panningen de set naar zich toe, 
wederom met 26-24. 
In de derde set nam Somas direct 
vanaf het begin een voorsprong. 

Ondanks wat oplevingen aan 
Panningse zijde ging de set toch met 
23-25 verloren. In de vierde set leek 
de energie bij Somas er helemaal uit 
te zijn. Mede door een goede service-
druk van de heren van Olympia en 
enkele onnodige fouten van Somas 
ging de set eenvoudig naar Panningen 
met 25-9. 

Tekst: VC Olympia

   

Cavaliers in Helden behalen 
goede resultaten

De Cavaliers in Helden boekten een aantal mooie resultaten in de dres-
suur dit weekend. Zaterdag 15 april kwam Evi Vaessen met Everest 
Ferien van start op de selectiewedstrijd in Beek en behaalde hier een 
vierde prijs in de klasse DE-L1. De zondag mocht Milou Hoeijmakers met 
Druppet twee keer de overwinning op naam schrijven in de klasse 
ZZ-Licht te Someren.

Optidee: persoonlijk advies, demo of 
bestelling: www.optidee.nl/peggy-wis-
mans 0648550730 fb: Opti-Duur

Verloren 11 april Zilveren ketting 
met S sluiting. Gevonden?? Bel a.u.b 
061551912.

Gezocht: POETSHULP in Panningen voor 
+/- 3 uur in de week Interesse? 

app of bel: 063653593

Tuinhulp/tuinman aangeboden: snoei-
en, grasmaaien, onkruid weghalen etc. 
0682398234

Pedicure Christel Melssen komt bij U 
thuis voor behandeling. Bellen voor 
afspraak op telnr. 0618177712

AANBIEDING!!! HORTENSIA’S (boeren 
en pluim) nu:3 voor €12.95 / 10 voor 
€37.50 Info zie www.veld-tuinplanten.
nl. Hortensia’s, rhodo, azalea, vlinderstr. 
enz. Open za. 9.30-16.30 uur, vrij. na 
afspr. via 0640327108. Oude Heldense-
weg (naast 13a) Maasbree
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Sudoku
Plaats de cijfers 1 t/m 9 elk één keer in alle rijen en kolommen en in 
elk vierkantje van de vakken van 3x3.

Kijk voor de oplossing
volgende week
in de HALLO.

Oplossing vorige week:
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Puzzel

Parochie Maasbree
Misintenties
NL 58 RABO 00131001973
Pastorie Dorpstraat 31
077 465 12 19
par.aldefundismaasbree@hetnet.nl
Kerkdiensten
Zondag 23 april
H. Mis: 11.00 uur
Lector: Mevr. Marian Verhappe
Intenties: Sjeng en Grada Driessen-
Nijssen. Em. Pastoor Will Verbong 
(verjaardag).
Zondag 30 april
H. Mis: 11.00 uur
Lector: Mevr. Jeanne Senden
Intenties: Graad Linssen (verjaardag) 

en An Linssen-Peeters. Overl. ouders 
Jozef en Wilhelmina Duijf-van der 
Schoot.
Mededeling
Openstelling Aldegundiskapel
De Aldegundiskapel in onze paro-
chiekerk is dagelijks geopend voor 
het opsteken van een kaarsje, een 
gebed of een moment van bezinning. 
De H. Aldegundis is beschermheilige 
tegen ernstige ziekten en voor troost 
en hoop.

Parochie Kessel
Misintenties
NL39 RABO 0125235311
Iet Dings-Bovendeerdt
077 462 18 60 / 06 24 21 61 06 

Kerkdiensten
Zaterdag 22 april
19.15 uur H. Mis.
Jaardienst voor Sjra Houtappels en 
dochter Mia en overleden Fam.

Parochie Baarlo
Misintenties
NL31 RABO 0103903976
Pastorie Markt 3
077 477 12 75
pastoor@parochiebaarlo.nl
www.parochiebaarlo.nl
Kerkdiensten
Zondag 23 april
9.30 uur H. Mis
Voor onze parochie en het welzijn 
van alle parochianen.

Donderdag 27 april 9.00 uur H. Mis.
Mededeling
De vastenactie heeft € 240.20 opge-
bracht. Hartelijk dank daarvoor.

Parochie Kessel-Eik
Misintenties
NL41 RABO 0125300522
Opgave tijdelijk bij Tjeu Stemkens
06 30 10 30 13
Kerkdiensten
Zaterdag 6 mei
18.00 uur H. Mis.
Voor Gertruda Timmermans- Joosten
Elisabeth Timmermans- Joosten
Sjra Timmermans
Leen Joosten en Loes Timmermans- 
Timmermans.

Pastoor-deken
W. Varela
077 398 14 16 / 06 11 33 29 62
Maasbree/Baarlo/Kessel/
Kessel-Eik
Kapelaan R. Weerawarna
077 462 12 65
weerawarnaranil@gmail.com
Kerkbestuur
Secretaris Arno Houwen
077 462 17 50
houwenarno@gmail.com
Ziekenzalving
06 55 40 80 23

Cluster MKBE

Parochie Beringe
Misintenties
NL21 RABO 0141939583
Een H. Mis opgeven kan tijdens het 
parochiespreekuur op dinsdagoch-
tend. Ook bij kapelaan Roger Maenen 
tel. 077 466 18 50 of per email roger.
maenen@ziggo.nl
Spreekuur
Iedere dinsdag van 10.30 tot 11.30 
uur in de sacristie
Kerkdiensten
Zondag 23 april
H. Mis 09.30 uur m.m.v. parochiekoor
Woensdag 26 april
H. Mis 09.00 uur

Parochie Egchel
Misintenties
NL83 RABO 0120795086
G. Sillekens Eemsestraat 12
077 307 95 30
Kerkdiensten
Zondag 23 april
Geen heilige Mis

Parochie Grashoek
Misintenties
NL24 RABO 0141910526
A. Cruijsberg
06 48 53 14 21 
Spreekuur
In kerk entree
maandag 11.00 tot 12.00 uur
Kerkdiensten
Zondag 23 april
11.00 uur H.Mis

Parochie Helden
Misintenties
NL61 RABO 0120795094
Pastorie Rochusplein 3
077 307 14 88
kerkbestuurhelden@home.nl
Spreekuur
Donderdag van 09.30 tot 10.30 uur
Kerkdiensten
Zondag 23 april
H. Mis 10.00 uur – herenkoor t.i.v. Lies 
van den Beuken-Steijvers (zesweken-
dienst); Jo Korsten-van der Velden; 
Doopviering 11.30 uur
Foss Beumers

Parochie Koningslust
Misintenties
NL05 RABO 0120795132
A. van den Boer De Brentjes 81
077 465 36 81
Bij geen gehoor kunt u contact opne-
men met het parochiecentrum in 
Panningen 077 307 13 88
Kerkdiensten
Zaterdag 6 mei
H. Mis 17.30 uur

Parochie Meijel
Misintenties
NL16 RABO 0133405613
Pastorie Kerkstraat 5
077 466 18 50
www.parochiemeijel.nl
Spreekuur
Maandag van 19.30 tot 20.00 uur en 
donderdag van 11.00 tot 12.00 uur
joke.holscher@gmail.com
Kerkdiensten
Zaterdag 22 april
19.00 uur H. Mis met Kapela Pohoda 
(blaasmuziek) t.i.v. Piet Kessels (gest.
jaard); Lei Lemmen en

Maria Lemmen-Spee (gest.jaard)
Maandag 24 april
18.30 uur H. Aanbidding (dagkapel) 
en 19.00 uur H. Rozenkrans
Dinsdag 25 april
H. Mis 09.00 uur (dagkapel) aansl. 
koffiedrinken
Donderdag 27 april
H. Mis 09.00 uur (dagkapel) aansl. 
Aanbidding

Parochie Panningen
Misintenties
NL44 RABO 0141900660
Parochiecentrum Wilhelminastraat 14
077 307 13 88
info@parochiecentrumpanningen.nl
Open maandag- en woensdag-
ochtend van 08.30 tot 11.30 uur
Overleden
Jo de Maat c.m., 97 jaar
Kerkdiensten
Zaterdag 22 april
19.00 uur heilige Mis m.m.v. 
gemengd koor. T.i.v. Giel van Neerven 
en Mia van Neerven-Hendriks en 
overledenen van familie Hendriks; 

Lei van Oijen en Nellie van Oijen-
Maessen (b.g.v. verjaardag);
Zondag 23 april
H. Mis in missiehuis om 10.30 uur
Dinsdag t/m vrijdag
H. Mis om 9.00 uur in de dagkapel

www.vincentiusparochies.nl

Pastoor Peter van der Horst
077 307 14 88 | 06 21 20 21 18
pet.horst@home.nl
Kapelaan Roger Maenen
077 466 18 50 | 06 12 92 28 34
roger.maenen@ziggo.nl
Kapelaan Piet Houben
06 57 58 75 06
phjhouben@onsbrabantnet.nl
Kerkbestuur
077 307 14 88
kerkbestuur@vincentiusparochies.nl

Misstipendium
zon- en feestdagen
€ 30,00 | door de week € 15,00

Kerkberichten
Vincentiusparochies

Vijfmaal in gemeenschapshuis De Paort
Toneelvereniging Spektakel Kessel speelt 
‘Stilaan wuurt ut wintjer’
Toneelvereniging Spektakel Kessel speelt eind april en begin mei vijfmaal de voorstelling ‘Stilaan wuurt 
ut wintjer’. Plaats van handeling is telkens gemeenschapshuis De Paort in Kessel. 

Sjef en Mieke Kuipers, een echtpaar 
van middelbare leeftijd, wonen in 
een appartementje samen met hun 
dochter Thea, een meisje dat extra 
zorg nodig heeft. Sjef is sinds kort 
met pensioen. 
Daardoor is veel veranderd in huize 
Kuipers. Voorheen zorgde Mieke voor 
het huishouden en voor Thea. Het 
appartement is tiptop in orde, alles 
blinkt als een spiegel. Maar nu Sjef 
de hele dag thuis is, en zich bemoeit 

met allerlei huishoudelijke zaken, 
zorgt dat voor de nodige irritatie, 
maar ook soms voor komische situ-
aties.

Sjef en Mieke delen de krant met 
buurman Bert die geregeld langs-
komt voor een praatje. Als er een 
feestje wordt gehouden, komen hun 
andere dochter Elly en haar man 
Hans op bezoek, maar ook de moe-
der van Mieke, met wie Sjef een 

‘geweldige’ relatie heeft.

Voorstellingen
De voorstellingen vinden plaats op 
zaterdag 29 april (aanvang 20.00 
uur), zondag 30 april (20.00 uur), 
zaterdag 6 mei (20.00 uur) en zon-
dag 7 mei (14.00 en 20.00 uur). De 
kaartverkoop verloopt via Drogisterij 
Kessel (077 46 22 661).



Hallo
lezer

Bent u ook graag 
goed geïnformeerd 

en wilt u meedenken  
over al het nieuws

in uw dorp en
gemeente?
Doe dan mee met het

lezersonderzoek van 
HALLO en Invior

over lokaal nieuws

Scan de QR-code

of ga naar de website via onderstaande link
https://enquete.toponderzoek.com/peelenmaasnieuws


